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SEZONSKE ZASTAVE VIHRAJO
(Mef) Začetek maja mineva v znamenju zastav in nedeljsko 
izolsko dopoldne je še najbolj spominjalo na prizore iz 
povojnih slovenskih filmov. Prijetno majhno mestece, 
družine na sprehodu, pihalna godba, nekaj vzpodbudnih 
besed slavnostne govornice, zadovoljni obrazi in sonce, ki 
nekoliko sramežljivo pogleduje skozi deževne oblake.
Bil je 9. maj, praznik dneva zmage in več kot dovolj 
razlogov za takšno prijetno dopoldne, ki so ga okrasile tudi 
državne zastave, ki so zavihrale z drogov javne razsvetljave 
in z nekaterih javnih ustanov. Kaj več pa jih ni bilo, čeprav 
je v Izoli zmagovalcev toliko, da bi morale vihrati najmanj 
z vsake druge hiše. Toda, ljubezen do nove domovine 
očitno ni dovolj velika, da bi si ljudje kupili svojo državno 
zastavo in jo izobesili nad svoja vrata in pod svoja okna. 
Kdo ve, morda je tudi predraga in časi niso ravno 
naklonjeni nepotrebnim nakupom. Toda bili so tudi težji 
časi pa se po marsikaterem podstrešju še skrivajo zastave z 
nekim, demokraciji očitno nevarnim peterokrakim 
dsimbolom.
Seveda bi politični špekulanti iz tega spoznanja lahko hitro

{{. Banka Koper

Kin 13. maj 1999

povlekli kakšne zastrašujoče zaključke o kontrarevoluciji 
na Primorskem, vendar se tega raje ne lotijo, ker je tudi 
njim jasno, da se po novem tudi ljubezen do domovine meri 
z denarjem. »Kolikor daje ona nam, toliko bomo mi dali 
njej« porečejo ljudje in se raje kot domovinski zavesti 
posvetijo vsakdanjemu boju za obstanek. Zdaj, pred 
sezono, je v naših krajih treba pripraviti vse potrebno za 
sprejem gostov, počistiti apartmaje in spalnice, prezračiti 
turistične sobe in rjuhe, oprati žimnice in zavese. V mestu 
so zavihrale drugačne zastave in bolj ko bodo vihrale, bolje 
se nam bo godilo.

TRGOVSKA 4 OBRTNA CONA IZOLA 
tel.: 066/ 646 -608, 645-778 
fax: 066/645 - 779 
A OPREMA

FAST FOOD VENI
Ekspres pripravljene pečene jedi za dom:
piščanci, krače, rebrca, pizze, hamburger, 

topil sendviči, kalamari, čevapčiči v lepinii, 
dunajski zrezki, pommes frittes.
Vsak dan od 8.30 do 22.00 ure, 

ob nedeljah in praznikih od 12.00 do 22.00 ure.
Telefon: 646 333

ZELENI
PADAJO
Politični boj je očitno bolj vabljiv, predvsem pa lažji 
od boja za zaščito okolja. Tako se vsaj zdi glede na 
to, da se stranka Zelenih zadnje čase spet pogosto 
pojavlja v slovenskih medijih, vendar predvsem in 
zgolj zaradi notranjih sporov za oblast in iskanja 
nekakšnih volilnih koalicij. Medtem pa se v okolju 
dogaja to, kar se pač dogaja takrat, ko ni nikogar, ki 
bi z veliko mero občutljivosti skrbel za varovanje 
okolja. Ministrstvo res imamo, toda ministrstvo 
mora obvarovati državo, za naše najožje okolje pa 
moramo skrbeti sami.
Nekoč smo rekli, da je vsakega drevesa škoda, vsi 
se spominjamo akcij za zaščito dreves v Arrigoniju 
in še kje, zdaj pa drevesa padajo zgolj po oceni 
planerjev in urbanistov, ki pač rišejo po papirju in ne 
po naravi. Res je v vsakem projektu zapisano, da 
mora vsako podrto drevo zamenjati novozasajeno, 
toda to še ne pomeni, da lahko gradbinci podirajo 
stara drevesa kar tako, z utemeljitvijo, da bodo 
zasadili novo. Marsikje na zahodu, kjer je 
okoljevarstvo način življenja in ne politika, se celo 
stolpnice ogibajo podiranju dreves, pri nas pa jih 
pobere že navadno urejanje kanalov. Gradnja 
kolektorja Ž je pobrala še eno pinijo iz drevoreda. 
»Saj bo čez trideset let zrasla nova« bodo porekli 
optimisti.

Adriatic ®'S/j
VAŠA ZAVAROVALN

maJBBPpt Wi
Splošno gradbeno podjetje!

Obala 114, Portorož 
tel.: 066 / 770 - 328, 770-728 

fax: 066/770-329



LONKA - OBJEKT DOMAČE 
OBRTI ALI ŽIVALSKI VRT
Pred petimi leti, ko so postavljali prečudoviti šotor sredi Izole, je bilo 
govora o predstavljanju domače obrti, vendar doslej o tem ni bilo ne 
duha ne sluha. Tam se namreč razstavlja in prodaja vsa mogoča krama, 
le domače obrti ni zraven. Kdorkoli pride tja lahko razstavlja in prodaja 
kar hoče, neglede na to ali ima dovoljenje za uvoz izdelkov, ki jih 
prodaja ali ne. Pomembno je, da pravočasno spozna inšpektorja in da se 
lahko pred njih hitro umakne od stojnice, na teh pa itak ni nobenega 
napisa o podjetju ali obrtniku. Seveda je bilo ob odprtju posebej rečeno, 
da bo prostor namenjen slovenski obrti, zdaj pa se zdi, kot da bi človek 
prišel nekam na Hrvaško.

To pa še ni vse. Zadnje čase tam postavljajo nekakšne mrežaste kletke, 
kot v živalskem vrtu. Razumem, da je naokoli veliko živali in tudi 
medved se je že pojavil skoraj v središču naše prestolnice, vendar se 
bojim, da zdaj na Lonko prihajajo še kakšne drugačne zveri.

MLADI MOJSTRI 
KUHINJE IN BIFEJA
Od 22. do 26. aprila je bilo v Umagu tekmovanje mladih gostinskih in 
turističnih delavcev »Gastro 99« na katerem so nastopili tudi učenci 
Srednje gostinske in turistične šole iz Izole.
Meni za 6 oseb so kuhali dijaki Boštjan Beltram, Denis Batalevič, 
Marko Grželj in Srečko Veršič z mentorico Ireno Ličen. Postregli pa so 
Mitja Constantini, Polona Kocjan in Matej Mlinar z mentorjem Ivanom 
Petretom.
Pijače so mešali Maja Jenko, Nataša Kosmina in Urban Novak z 
mentorico Elviro Stuva.
Sladko in slano jed so flambirali: Polona Kovačič, Marko Kozar in 
Tomaž Nanut z mentorjem Antonom Kovačem.
Andreja Knez, Vojko Mlakar in Andreja Malovec z mentorjem Ivanom 
Petretom so pripravili svečano omizje »Forme vive«, izložbeno sladico 
pa sta pripravljala Nataša Krašna in Sezuret Osmani, mentorica pa jima 
je bila Dragica Sodržnik.
Hladno ploščo za 4 osebe za razstavo so pripravili Petra Sirotič, 
Damjan Skočaj in Marko Tavčar z mentorico Milico Živkovič.
Vsi tekmovalci so uspešno zastopali šolo, posebej pa velja pohvaliti 
Polono Kovačič in Tomaža Nanuta, ki sta v flambiranju sladke jedi 
dobila zlato medaljo, ter Majo Jenko in Natašo Kosmina, ki sta v 
mešanju dolge in kratke pijače prejeli bronasto medaljo.

Lučka Jevnikar

Zanima me ali je občina res tako daleč od Lonke ali pa so vsi, ki bi 
morali urejati takšne in podobne stvari povsem oslepeli, da ne vidijo ali 
nočejo videti, kaj se jim dogaja pred nosom.

Tudi Turistično društvo tega ne bi smelo dovoliti kar tako, saj Lonka. 
takšna kot je, ni v čast naši občini, niti turističnemu gospodarstvu, še 
najmanj pa nam Izolanom. Lonka ni pridobitev za turizem, prej 
nasprotno. Mimoidoči se ji izognejo in gredo raje po pločniku mimo 
šotora, saj se pod njim počutiš kot bi se prebijal skozi kramarsko 
ozemlje navadnega kiča.
V upanju, ki ga delim z mnogimi somišljeniki, se obračam na 
odgovorne, ki bi že morali spregledati kaj je nastalo iz tega konca 
mesta. Časa do turistične sezone je zdaj res še zelo malo.
Redna bralka in naročnica Mandrača

Anica K.

CENTER ZA SOCIALNO DELO IZOLA
Veluščkova 4

OBVESTILO
V mednarodnem letu starejših bo na Centru za socialno delo v Izoli, vsako sredo od 
14. do 16. ure, na voljo odprti telefon namenjen vprašanjem povezanim s 
problematiko, stiskami in težavami starejših.
Odprti telefon deluje od aprila 1999 in bo na voljo do konca leta.
Na odprtem telefonu dežurajo strokovni delavci Centra za socialno delo in bodo 
dajali informacije o pravicah in o vseh organiziranih oblikah pomoči za stare ljudi v 
okoljih kjer živijo.
_____________Telefon 648-061._____________

MALI OGLASI
-NAJAMEM GARAŽO, po možnosti v Livadah ali okolici za daljši čas, 
tel.: 041 7 525- 717
-IGRAŠ SAX, KLARINET, VIOLO, ČELO???
TE ZANIMA EXPERIMENTALNA - ROC GLASBA?
POKLIČI ME!! TOMI..... 041/ 413 - 759
- SKUPINA E-MET IŠČE KLAYTATURISTA, SAXOFONISTA 
ali KITARISTA!! POKLIČI: 041/413 - 759
- IŠČEMO KANDIDATKE ZA DELO V PISARNI Z ZNANJEM 
NEMŠKEGA JEZIKA V IZOLI, tel.: 647 528 popoldan
- NUDIM INŠTRUKCIJE ITALIJANSKEGA IN ANGLEŠKEGA JEZIKA 
za učence osnovne šole, tel.: 649 - 057
RENAULT 18 TLJ, letnik 84, registriran nujno prodam za 40.000 SIT, 

tel.: 644 - 832
- PRODAM PISARNIŠKO OPREMO ( omara, 2x pisalna miza in 2x 
predalnik) tel.: 68 - 567 popoldan
- UGODNO PRODAM DIANO, 1981, reg. do junija, info 648 - 628
STAR ŠIVALNI STROJ z omarico v velikosti lm, odlično šiva, za 15.000 SIT, 
tel 643 - 175
- TEHNIČNO RISALNO MIZO, stoječo z lučko, za 10.000 SIT, tel 643 - 175
- NUJNO PRODAM RENAULT 11, rdeča barve v odličnem stanju, generalno 
obnovljen, tel. 041 - 704-853

OZNANILO V SLOVENSKEM 
PROSTORU
Oznanilo, glasilo, ki ga pripravlja in ureja Frane Goljevšček, tokrat tudi 
v imenu Zelenih Slovenije - Zeleni Izole, je ponovno izšlo, tokrat z 
nekoliko spremenjeno vsebino in tematiko, ki presega izolski lokalno 
politični prostor.
Majska številka je namreč namenjena obravnavanju problematike 
državne meje na morju in v Istri in pri tem seveda zastopa stališča 
Civilne družbe Slovenije za mejo v Istri, za katero je to najbolj aktualna 
tema nacionalnega vprašanja.
V tej številki so zapisi o vzrokih o za izid Oznanila, kronologija 
delovanja Civilne družbe, odlomek Peticije, zapis o burni razpravi na 
Komisiji za mednarodne odnose in evropske zadeve pri državnem 
svetu, pismo Ivanu Dolničarju in zadnji del intervjuja s Petrom Tošem 
na temo južne meje. Predstavljena so tudi izhodišča za pogajanja o 
meji, ki jih je zapisal predsednik Vrhovnega sodišča RS, mag. Mitja 
Deisinger.
Seveda pa Oznanilo ni moglo mimo tradicionalnih izolskih tem in tako 
v njem najdemo tudi pripise k predlogom kluba občinskih svetnikov 
SKD k občinskemu proračunu s posebnim poudarkom na terjatve do 
Marinvesta. Dodano je tudi razmišljanje urednika o ležečih policajih na 
poti v Jagodje.

Matična knjižnica Izola
ANTISTRESNO DELAVNICO
ki je v sredo odpadla bomo izvedli

v SREDO, 26. maja.
Zadnji rok za prijave je petek, 21. maj.

Dodatne informacije na 066 646 700.

Ob dnevu okolja
4.Mednarodnega Salona Navtike Internautica 99 vas vabimo na razgovor

o sredozemskem akcijskem planu in prvih desetih letih 
zavarovanih delov slovenskega morja,

ki bo v prostorih Yacht Cluba Portorož dne 15.maja 1999 ob 10. uri

je tednih izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel :066/600 ■ 010, fax: 600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej/Uredništvo: D. Mislej,
Orlando H. (fotoreporter), K. Bučar / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 Sit.
Založnik / elektronski prelom: GRAFFIT LINE, doo Izola
tel.: 600 - 010 / E-MAIL: MANDRAC @ S-NET. NET
ŽR: 51430 ■ 603 ■ 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI. Izola__________
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MOST VZDIHLJAJEV
Izvajalci del na kolektoiju Ž so z izkopi in cevmi prišli že do morja, kar je moč 
opaziti tudi med sprehodom po izolski lungomare v neposredni bližini hladilnice. Gre 
za območje, kjer je bil doslej en sam, železen in urejen most, ki gaje postavil 
investitor v Marino, zdaj pa seje ob njem postavil še dodatni lesen most, ki omogoča 
prehod preko novoskopanega kanala. To sicer ne bi bilo nič posebnega, če ta most ne 
bi bil lesen, povrhu vsega pa je bil kar nekaj dni brez ograje, tako da bi nespretni 
pešec zlahka padel v dokaj globok kanal, napolnjen z vodo. To je bilo še posebej 
nevarno zvečer in ponoči, saj tako hvaljenih luči javne razsvetljave, ki naj bi 
osvetljevale tisti del marine, enostavno ni bilo in je bilo treba dobesedno tipati čez 
omenjeni most. Izvajalci del so ograjo na mostu že popravili, tako da seje moč celo 
nasloniti nanjo, o javni razsvetljavi pa zaenkrat nimamo informacij.

NAPOVED DOGODKOV / NAPOVED DOGODKOV
torek, 18.maja 1999 ob 19.00 uri, v prostorih srednje gostinske in turistične šole Izola

JAVNA OBRAVNAVA OSNUTKA ODLOKA O 
UREJANJU CESTNEGA PROMETA

četrtek, 20. maja 1999 ob 12.00 uri, v sejni sobi občinskega sveta, Kristanov trg 1

OKROGLA MIZA OBČINSKEGA SVETA
"PROGRAM UKREPOV NAMENJENIH 

IZBOLJŠANJU TURISTIČNE SEZONE 99
petek, 21.maja 1999 ob 12.00 uri pred Javnim podjetjem Komunala, Verdijeva 1

TRADICIONALNA POMLADANSKA AKCIJA
2000 ROŽ za 2000 IZOLANOV
Rože bosta delila županja Breda Pečan in direktor JP Komunala Alojz Zorko 
Redna seja občinskega sveta bo v ponedeljek, 31,maja 1999.
Gradivo seje bo po 24.maju desegljivo na internetu WWW.SlGOV.SI/IZOLA

ZB in UDELEŽENCEV NOB IZOLA
vabi na spominsko slovesnost 
ob 55. letnici poboja 22 talcev

ki bo v nedeljo 23.5.1999 
ob spomeniku pri Peternelu v Gornjem Cerovem.

Dodatne informacije dobite na sedežu ZB NOB Izola, tel.: 648 424

V NEDELJO K FRIZERJU ?
FRIZERSKI SALON ZA DAME in GOSPODE NADA,

V RIBIŠKI ULICI št.1 v IZOLI 
JE ODPRT VSAK DAN OD 8.00 do 19.00 ure 

PA TUDI OB NEDELJAH OD 7.00 do 12.00 ure,
LE V PONEDELJKIH OD 13.00 DO 19.00 ure. 

POKLIČITE NA tel: 040 207 818

FRIZERSKI SALOM NADA
AGENCIJA ZA NEPREMIČNINE

ACjENZIA iivirvioh>iLi/\RE.

Mii
pOSRCtioVANjE:
P RO<l A JA, N A ku p, i AM t N j AVA, N A j F.IYI, 
Vpisi V čEMlj&ko kl\ljiCìO,pi<AVNÌ 
NASVEli,CENÌTVE ÌN pREVodi

Ml RIA GRFGORIČ s.p. 
DtkANi 14 1
6271 DrkANi
id.,fAx. *586 66 560 290 
<«sm. 041 7>8 990

DEGUSTACIJA OLJČNEGA OLJA PO 
NOVEM PRAVILNIKU
(DM)V Uradnem listu 30/99, je bil zadnje dni aprila objavljen pravilnik o oljčnem 
olju. Nedvomno gre za akt, ki bistveno posega na področje ocenjevanja oljčnega olja, 
saj poleg kemijskih parametrov kakovosti nalaga še organoleptično oceno oljčnega 
olja. S tako popolno ocenjenim oljčnim oljem bomo tudi potrošniki bolj zadovoljni in 
bomo vedeli kakšno oljčno olje kupujemo.

Oljkarji Slovenske Istre, ki oddajajo vzorce oljčnega olja v ocenjevanje degustacijski 
komisiji DOSI-ja so na naovost že pripravljeni. Omeniti velja, da degustacijska 
komisija že več let ocenjuje oljčna olja po strogejših, mednarodnih kriterijih in s tem 
tudi pripravlja oljkarje ma novosti, ki jih prinaša nov pravilnik.
Potrebo po novih spoznanjih so začutili tudi predstavniki Oljarice Kranj, GEA 
Slovenske Bistrice in Feršpeda Ljubljana, ki so se odzvali vabilu društva oljkarjev 
Slovenske Istre (degustacijske komisije, ki jo vodi Milena Miklavčič-Bučar), da 
poznajo postopke degustacije in organolettičnega vrednotenja oljčnega olja. Po 
uvodni predstavitvi oljkarstva, ki ga je podala Viljanka Vesel KSS Koper, so 
"degustatorji" okusili deset vzorcev oljčnega olja. Za marsikaterega je bila to prva 
degustacija, ki bo dobrodošla pri naslednjih nakupih oljčnega olja za svojo 
organizacijo.

Degustacijska komisija bo danes zaključila degustacijo oljčnega olja letnik 1998/9. 
Med 43 oddanimi vzorci so letos prvič prisotna oljčna olja iz Oljarice Kranj in oljarne 
GEA Slovenska Bistrica. Razglasitev rezultatov pa bo kot že po tradiciji, ob DNEVIH 
OLJK v Kortah 5. junija 1999.

RAČUNALNIŠKI PROGRAMI:
• Glavna knjiga
• Saldakonti dobaviteljev

posredovanje plačilnih nalogov 
preko diskete ali elektronske pošte

• Saldakonti kupcev
• Materialno poslovanje v gostinstvu
• Trgovinsko poslovanje
• Osnovna sredstva
• Blagajniški dnevnik
• Fakturiranje+izpis položnic

daljinsko ogrevanje 
poraba plina 
stroški upravljanja

• Izdelovanje programov po naročilu
• Knjigovodstvo za podjetnike in obrtnike

( knjiga prejetih in izdanih računov, knjiženje temeljnic, opomini, 
zamudne obresti, obračun prometnega davka, obračun plač in prispevkov, 
osnovna sredstva, bilanca uspeha, davčna napoved, statistika...... )

Razvoj 
programske 
opreme v okolju 
Windows
Vzdrževanje
programske
opreme

Javno podjetje KOMUNALA Izola
Novi telefonski številki uprave

namesto 647 370
uporabite: 600 - 180 in 600 - 185

Vse druge telefonske in fax. številke so nespremenjene
3



TEDEN ZA KADROVANJE
Ta teden bo kadrovsko dokaj bogat in strankaski specialisti za kadre 
bodo imeli kaj usklajevati in lobirati. Iztekel se je namreč rok za 
prijave na ponovni razpis za mesto direktorja Centra za kulturo, šport 
in prireditve Izola.
Kot je že znano, občinski svet na svoji zadnji seji ni uspel imenovati 
direktorja, čeprav je komisija za volitve in mandatna vprašanja 
predlagala enega samega kandidata, Vojka Vojvodo, ki je sicer 
zaposlen v Delamarisu. Svetniki so komisiji zamerili pomanjkanje 
želje po predstavitvi posameznih kandidatov in so z glasovanjem 9:9 
onemogočili potrditev kandidata. Po posvetih med odmorom omenjene 
seje so končno prišli do sklepa, da se razpis ponovi, vendar z zelo 
skrajšanim rokom.
Pričakovati je bilo, da se bodo ponovno prijavili le isti kandidati kot za 
prvi razpis in tako seje tudi zdelo vse do zadnjega dne razpisa, ko seje 
na novo prijavil Darko Filiput in svojo kandidaturo podprl s 70 strani 
obsegajočo diplomsko nalogo Visoke šole za management iz Kopra z 
naslovom: Strateški načrt javnega zavoda »Center za kulturo, šport in 
prireditve Izola«. Ta njegova odločitev je še dodatno zapletla že sicer 
zapleteno situacijo, saj so se v boj za omenjeno funkcijo pogumno 
podali tudi drugi kandidati, ki jih komisija ob prvem razpisu ni 
predstavila tistim, ki naj bi o njih dali mnenje.
Med njimi sta, poleg Vojka Vojvode, zanesljivo tudi Boris Čuk in 
Egidij Krajcar. Prav slednji ima menda kar precej podpore nekaterih 
političnih strank, tako da komisijo in strankarske kadrovike čaka kar 
zapleten postopek iskanja pravega kandidata.
Še en razpis bo ta teden ugledal luč. sveta. Občina Izola bo namreč v 
petek, 14. maja objavila razpis za mesto direktorja javnega podjetja 
Komunala Izola. Glede na to, da je bil dosedanji direktor Alojz 
Zorko protikandidat za župansko mesto na zadnjih lokalnih volitvah 
so nekateri pričakovali, da se bo dokaj hitro zgodila zamenjava prvega 
človeka izolskega komunalnega podjetja. Ker pa gre vendarle za 
človeka, ki je s svojim načinom dela spravil v red Komunalo in jo 
moderniziral ter organizacijsko utrdil, odločitev o bodočem direktorju 
sploh ne bo tako lahka.
Zorko se bo zagotovo prijavil na razpis, slišati pa je, da ima močnega 
kandidata tudi Združena lista, kar pomeni, da bo županjina beseda še 
kako pomembna. Kakorkoli že, najpomembneje je, da bo novi ali stari 
vodilni mož Komunale ohranil kvaliteto del najmanj na sedanji ravni, 
saj smo se v teh letih kar nekoliko razvadili ob storitvah, ki so se še 
pred slabim desetletjem zdele težko dosegljive. (Mef)

VELIKI BRAT NA OBČINI
Na občinski strehi smo te dni opazili nenavadno konstrukcijo, ki še najbolj spominja 
na nekakšno ulično svetilko. V resnici pa gre za stekleno posodo v kateri je 
nameščena računalniško vodena kamera, ki vsakih 30 sekund osveži sliko 
zahodnega zaliva, ki jo lahko spremljamo na internet naslovu www. 
sigov.si/Izola V kratkem pa bodo ob sliki tudi stalni podatki o temperaturi, vlagi, 
vetru in podobnem, kijih bodo beležili posebni senzorji, ki so prav tako nameščeni v 
stekleni krogli nad občinsko stavbo.
Kot je povedal Dušan Vončina, ki je 
zadolžen za celoten projekt, imajo še nekaj 
težav s krmiljenjem in odvzemanjem 
množice signalov, vendar bodo te tehnične 
težave kmalu odpravljene in podatki, 
zanimivi za obiskovalce Izole bodo dostopni 
v skoraj Real time-u.
Manj zanimivo je to dogajanje za sosede, ki 
niso bili nič kaj zadovoljni, ko so delavci za 
pričvrstitev stebra uporabili kar njihovo 
streho in dimnik, pa tudi na postavitev antene 
nad njihove balkone imajo nekaj pomislekov.
Verjeti je, da bodo nesporazume rešili v 
korist vseh uporabnikov Interneta v Sloveniji 
in tujini.

KANALIZACIJA GRE V MORJE
Gradnja primarnega fekalnega kolektorja Ž se počasi približuje zadnji fazi 
gradnje, saj so gradbinci že zelo blizu povezave s katero bodo obsežen 
sistem fekalne kanalizacije povezali s črpališčem in že zgrajenim 
izpustom v morje. S tem sistemom meteorne kanalizacije bodo meteorne 
vode z območja Livad in Jagodja speljali mimo obnovljene Prešernove 
ceste po novi trasi ob Zdravstvenem domu v akvatorij izolskega zaliva, 
nekaj sto metrov od obale.
Zaradi omenjenih del je ponovno zaprta Prešernova cesta, izvajalec del, 
koprski Hidro, pa ima čas do 20. maja, da dokonča dela pri prekopu in 
Prešernovo cesto spet odpre za promet, ki je zdaj speljan po južni 
obvoznici in skozi staro mesto.

IZOLA JE SLIKARSKI RAJ
V to so se ponovno prepričali tudi 
izolski osnovnošolci, ki so se spet 
lotili risanja starih izolskih stavb. 
Tokrat so srečo z vremenom imeli 
učenci osnovne šole z italijanskim 
učnim jezikom Dante Alighieri, 
ki jim je bilo takšno risanje na 
prostem zanimivo doživetje, 
hkrati pa so bili tudi oni zanimivi 
za mimoidoče.
Zanimivo bi bilo videti, kaj je 
nastalo ob koncu njihovega 
slikarskega dne.

ZRS
Sl - 6000 Koper, Garibaldijeva 18 

vabi na delavnici na temo

PRENOVIMO IN OŽIVIMO NAŠE 
MESTNO SREDIŠČE

ki bosta 18. maja in 25. maja 1999

v mali dvorani gledališča v Kopru, Verdijeva ulica 3, s pričetkom ob 16.30 uri. 
Delavnici, ki ju pri Znanstveno - raziskovalnem središču RS Koper pripravljamo v 

okviru Revitalizacije historičnega mestnega jedra Koper, sta sofinancirali MO 
Koper in Open Society Institute Slovenia

/k

ùLlk

ŠIFRA
v Ivan Konstantinovič s.p.

Promet z nepremičninami
Stanovanja - hiše - parcele - poslovni objekti

PBSEMà ° (MM? ° ÉMSHMMà
Sončno nabrežje 14, 6310 Izola, tel.: 066/ 601 - 110

NA OBALI PRODAJAMO PO UGODNIH CENAH
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POLEPŠANI V TURISTIČNO SEZONO
V aprilu in maju smo imeli v Izoli kar nekaj očiščevalnih akcij, 
zdaj pa se začenja obdobje intenzivnega urejanja okolja v 
pričakovanju poletne turistične sezone.
Če smo v aprilskih akcijah množično sodelovali vsi občani pa zdaj 
čaka glavno delo delavce Komunale, ki so v glavnem že »porabili 
dopuste« saj je poletje tudi za njih prava sezona. O tem, kako se 
pripravljajo nanjo in o nekaterih programih Komunale pa smo se 
pogovarjali z direktorjem Alojzem Zorkom.

Županja Breda Pečan in direktor J.P. Komunala, Alojz Zorko sta lani tako-le 
delila lončnice ob akciji 1000 rozza 1000Izolanov. Letos bodo to zanimivo 

akcijo povečali in ji dali simbolični naziv 2000 rož za 2000 Izolanov, izvedli v 
petek, 21. maja ob 12. uri pred upravo Komunale na Velikem trgu.

- V teh dneh urejate plažo na svetilniku, ki jo imate v upravljanju že nekaj let.
- V februarju smo ponovno prejeli sklep županje, da upravljamo s plažo, s tem 
da imamo zdaj pravico do upravljanja čez celo leto, medtem ko smo doslej 
upravljali z njo le v sezoni. Takoj smo izpeljali javni razpis za ponudbe

programov na plaži in te dni 
je ravno potekel rok za 
morebitne pritožbe na sklepe 
razpisne komisije. Pred tem 
smo sprojektirali celotno 
območje, zastavili program, 
ga potrdili na nadzornem 
svetu Komunale in ob 
spremljanju strokovnih služb 
občine, ki je dala v to 
komisijo svojega člana, 
stvari speljali do konca. 
Odziv je zadovoljiv, javili pa 
so se predvsem stari 

ponudniki, od gostincev do slaščičarjev in prodajalcev časopisov, potem so tu še 
senčniki in prijavil se je še en gostinec, ki mu skušamo zagotoviti pogoje za 
delo. Tako sestavljeni bomo pokrili stroške obratovanja kopališča. Računamo, 
da bo že v ponedeljek 17. maja plaža pripravljena za začetek normalnega 
obratovanja. Vsi ponudniki do takrat seveda še ne bodo imeli vseh dovoljenj 
ampak jih bodo prejemali postopoma.
- Nekaj glavnih vzdrževalnih del ste že opravili, opaziti pa je tudi nove 
luči javne razsvetljave, saj so bile vse stare razbite.
- Kot oskrbniki oziroma upravljalci smo v teh štirih letih vlagali v komunalne 
naprave. Tam je napeljana voda, elektrika in kanalizacija, na način kot v 
avtokampih. Urejene so 
dvojne sanitarije, za osebje 
in za obiskovalce, veseli pa 
smo tudi, da je občina 
pristopila k urejanju javne 
razsvetljave, ki je bila 
sanirana v celoti in še 
razširjena v notranjost proti 
hišici, ki nam poleti služi 
za prvo pomoč in različno 
opremo. Ko bomo napeljali 
elektriko bomo postavili 
tudi luči pri sanitarijah,

tako da bo celotno območje 
dokaj osvetljeno.
- Začeli ste popravljati 
tlak ob sprehajališču.
- Nekaj manjših del bomo
res opravili, vendar gre še 
vedno le za vzdrževalna 
dela, saj ostaja to
območje še vedno le 
javna plaža. Tako pač ne 
urejamo samega
kopališča ampak le
okoliš, da bi prišli do 
statusa pravega kopališča 
pa bi bilo treba precej investirati in mi sami tega ne zmoremo. Če bi bil takšen 
interes občine pa bi lahko uredili kar lepo kopališče.
- Na plaži je poleti veliko obiskovalcev, pripomb na vzdrževanje pa 
presenetljivo malo.
- V ta namen imamo dežurstvo na plaži od jutra do večera, vedno imamo 
najmanj tri začasno ali sezonsko zaposlene, ki skrbijo za sanitarije, čiščenje 
površine in podobno. Moram povedati, da smo v teh letih imeli zelo malo 
pripomb na vzdrževanje plaže in da smo dobili celo nekaj pohval.
- Kako ste sicer pripravljeni na turistično sezono, ki je za vas posebej 
obremenilno obdobje?
- Pripravljamo se kot vsako leto, delavci so dopuste v glavnem izkoristili, saj se za 
nas v začetku junije že začne polna sezona. Takrat se začne vsakodnevno odvažanje 
smeti izpred hotelov, turističnih objektov in krajev, kjer imajo opravka s 
pokvarljivim blagom. Povsod dmgod pa imamo odvoz organiziran trikrat (izven 
sezone dvakrat tedensko), na obhodih pa smo tudi ob sobotah in nedeljah.
- Kako bo s pranjem ulic?
- Pranje tistih ulic, ki imajo urejen tlak, bomo še vedno izvajali s kopskim strojem, 
druge ulice pa seveda pometamo. Pomembno je tudi, da smo se že pripravili na to, da 
bo pranje kontejnerjev redno in da so se občani že navadili na to dejavnost, ki jo tudi 
zaračunavamo, zato bomo to morali početi redno na 14 dni. Velike kontejnerje pa 
peremo sami na našem črpališču ob vsakem odvozu.
- Ste kaj sodelovali pri iskanju rešitev za čiščenje tlakov, ki so zasvinjani z 
žvečilnimi gumiji?
- Dali smo nekaj ponudb za to pranje, poleg tega pa tudi ponudbe za čiščenje 
vogalov, vendar na to ni bilo odziva, sami pa tega ne moremo opraviti, ker smo 
omejeni s stroški poslovanja. Če bi imeli več denarja, kar pa je težko, saj cen nismo 
spreminjali, bi to verjetno tudi opravili v sodelovanju z občino, brez dodatnih 
sredstev pa ne gre.
- Je to tudi zato, ker ste v zadnjih letih ste precej investirali v opremo?
- Res imamo predvidena štiri sušna investicijska leta, vendar smo se na to pripravili

in nimamo v načrtih 
drugega kot kakšen manjši 
pometalni stroj in osebno 
vozilo. Zahtevnejše
investicije so predvidene 
čez dve ali tri leta.
- Uprava ostaja v stavbi 
na Velikem trgu.
- Tudi po sklepu nadzornega 
odbora je tako prav. Mi smo 
tukaj lastniki tega prostora, 
tam pa del prostora 
oddajamo v najem, tako da 
je to tudi dobra poslovna 
poteza. Če bo potrebno se

bomo lahko preselili v najkrajšem času. Sicer pa je za občane starega mesta tukaj kar 
dobra lokacija, za vse druge pa bi bila dobra tudi naša nova lokacija v industrijski 
coni. Seveda pa je prav, če glede tega prevlada ekonomska logika.
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OKOLIE NAM BO HVALEŽNO
V Izoli imamo že vrsto let tradicionalne akcije Očistimo naše okolje in prav 
tako tradicionalno je za akcijo zadolžen Anton Purkart, ki pripravi razpored 
akcije in zbira podatke o njeni uspešnosti Zato je kar prava oseba, da pove, 
kako je bilo z letošnjimi spomladanskimi očiščevalnimi akcijami v naši občini.

- Pričakovati je bilo, da bo po nekaj izvedbah akcija počasi zbledela, ker 
smeti enostavno ne bo več toliko.
- Lepo bi bilo, če bi bilo tako, toda z razvojem potrošniške družbe se pojavlja 
čedalje več kosovnih odpadkov, ki se hitreje iztrošijo, več se jih zavrže in tako se 
vsako leto pojavlja nuja za izvedbo teh akcij.
- Katera od akcij je uspešnejša?
- Vsekakor je spomladanska akcija uspešnejša in večja po obsegu, ker se pač vsi 
pripravljajo na sezono. Res pa je, da se tudi po končani sezoni nabere polno 
stvari, ki jih je treba nekam odvreči in akcija je za te primere idealna.
- V začetku ste zbirali vse odpadke, zdaj pa jih že nekaj časa zbirate ločeno.
- Začeli smo z ločenim zbiranjem odpadkov posebej zaradi kovinskih odpadkov, 
vendar se to pri ljudeh zelo težko uveljavlja. Seveda je precej tistih, ki upoštevajo 
našo prošnjo za odmetavanje določenih vrst odpadkov v specializirane 
kontejnerje, žal pa je precej tistih, ki odvržejo v kontejner karkoli, ker je do 
namenskega kontejnerja treba narediti nekaj korakov več. Nasploh pa mislim, da 
se stanje nekoliko izboljšuje, še posebej prav pri kovinskih odpadkih.
- Posebej se organizirate za nevarne odpadke.
- Poleg naše akcije smo v sodelovanju z Zavodom za planiranje organizirali 
zbiranje nevarnih in posebnih odpadkov. To so v glavnem odpadne barve, 
škropiva in strupene snovi, odziv pa je bil povprečen, ker je bilo premalo 
oglaševanja same akcije. Kljub vsemu smo bili z njo zadovoljni.
- Je sicer kaj težav s temi nevarnimi odpadki?
- Niti ne, saj vse uporabnike takšnih snovi obveščamo o nevarnosti takšnih 
odpadkov. Takšne snovi prevzemata Istrabenz ali ladjedelnica, akomulatoije pa 
lahko odpeljejo na naša odjemna mesta: na velikem pomolu, v marini, na deponiji 
Izola in pri Stavbeniku nasproti nove lokacije Komunale.
- Kaj pa stari avtomobilski plašči in zračnice?
- Obrtniki, ki se s tem ukvarjajo imajo že sklenjene pogodbe z Anhovim, kjer 
imajo organiziran sežig teh gum, manjše količine pa mi uporabimo pri zaščiti 
brežin na deponiji. Pripravljali smo nekaj pogodb za organiziranje odvoza 
manjših količin, vendar je odziva bolj malo.
- Zbiranje papirja pa je že dobro utečeno.
- Res je, ločeno zbiranje papirja imamo redno uvedeno že od leta 1997, ko smo 
postavili posebne kontejnerje za papir in karton. Mislim, daje treba povedati, da 
papir in karton odvažamo na naše stroške. Papir v Ljubljano, karton pa po novem 
na Bolnico, kjer imajo postavljeno stiskalnico, eno pa bomo v kratkem montirali

tudi v naših novih prostorih.
- Še o steklu.
- Novost je tudi zbiranje stekla, 
saj imamo že pripravljene 
posebne kontejnerčke, ki jih 
bomo namestili podobno kot 
tiste za papir in bodo imeli stalne 
lokacije.
- Kakšen pa je nasploh odziv 
na vaše akcije v posameznih 
krajevnih skupnostih?
- Približno enako je, čeprav je 
res, da je nekako največ tega v 
starem mestu, kjer se veliko 
adaptira in ljudje odmečejo 
veliko stvari. Precej je tudi v 
Jagodju, kjer so novogradnje in 
ljudje odmečejo stare stvari. Le v drugi krajevni skupnosti je tega malo manj.
- Kaj o letošnji akciji Očistimo naše okolje pravijo številke?
- To pomlad smo v akciji odpeljali 244 kontejnerjev in ker gre v glavnem za 5 
kubične kontejnerjev smo gotovo odpeljali več kot 1.000 kubikov različnih smeti. 
Naj večji del je končal na deponiji, del železa, ki smo ga sortirali na deponiji, pa so 
stisnili in odpeljali na Dinos. Treba je povedati, da vse to, zbiranje, stiskanje in

- Koliko čas bomo smeti še 
lahko oddajali brezplačno?

Dokler bo na občini 
rezerviranih kaj sredstev za 
takšne akcije. Potem pa bo že 
potrebno sofinanciranje, tako 
kot je to v razvitem svetu.
- Za vami je uspešna akcija v 
sodelovanju z lovci.
- Ta akcija je bila vseslovenska, 
mi smo le ponudili naše 
sodelovanje in moramo reči, da 
je zelo uspelo. Vsi naši delavci 
so prišli prostovoljno na 
pomoč, ponudili pa smo tudi 
našo tehniko. Tako smo res 
dobro očistili podeželje in 
odpeljali zares veliko stvari.
- Sodelujete tudi pri akcijah 
čiščenja obale.
- Sodelujemo pri akcijah, kijih 
organizirajo drugi, poleg tega

pa imamo redno obveznost rednega čiščenja obale od vzhodne do zahodne 
občinske meje. Trikrat tedensko naši ljudje naredijo obhod po obali, zamenjajo 
vrečke za smeti, ki so nameščene na posebnih obročih in polne vreče odpeljejo z 
barko do mandrača ter nato na deponijo. Povedati moram, da se tega nabere res 
veliko, še posebej pred začetkom sezone. Res pa je, da se je odnos do okolja 
nekoliko le izboljšal, kar lahko vidimo tudi po odnosu do samih nosilcev vreč za 
smeti, ki jih je vsega skupaj 13.
- Kaj pa čiščenje morja?
- V naši pristojnosti je čiščenje obalnega morja v pristanišču in ob plažah, za večje 
polucije pa sodelujemo s koprskim Hidrom.

- Kaj pa črna 
odlagališča?
- Opažamo, da jih 
je nekoliko manj 
kot nekoč, kar je 
gotovo tudi rezultat 
dobrega 
sodelovanja z 
občinsko 
inšpekcijo in 
ljudmi, ki nas 
opozarjajo, če kdo 
odloži gradbeni 
material ali 
podobne stvari na 
mesta, kjer to ni 
dovoljeno.

odvoz železa plačamo iz fonda Komunale.

6



Začelo se je ob 21. uri zvečer, ko so se izvajalci akcije zbrali na skoraj povsem 
praznem parkirišču pri ladjedelnici in v koloni najprej krenili po ulici Svobode do 
ulice ob starem izidovju in Kosovelove. Tam so naleteli na prvi problem zaradi 
parkiranja ob stavbi RK, potem so šli po Kosovelovi po ulici Ob pečini in ulico ob sv. 
Petru in še v tovarniško ulico. Še največ težav jim je povzročil nadstrešek pri zasebni 
hiši, kije zgrajet tako nerodno, da zelo otežuje obračanje tovornjakov. Levstikova je 
bila tokrat brez pripomb, čisto drugače pa bo seveda sredi sezone. Na trgu sv. Mavra 
so imeli težave z avtomobili, ki so parkirani na sredini sredi neurejenega parkirišča, 
ta lokacija pa je posebej pomembna, saj iz nje pokrivajo vse ulice pod cerkvijo. Po 
Kosovelovi so skušali priti do Cegnarjeve a so so si premislili, saj so ugotovili, dajo 
bodo dosegli od drugod. Premrlova je bila kar dobra, razen na samem zavoju proti 
Žustovičevi, kjer je parkiran avtomobil skoraj ustavil celo kolono.

Potem so zapeljali po Sončnem nabrežju in opazili, da so vhodi v prečne ulice v 
glavnem zaparkirani, kar bo treba prepovedati, ob parku na Velikem trgu, pa je bilo 
njihove poti hitro konec, saj je bilo prostora le za mali osebni avtomobil, da bi gasilci 
prišli bliže Žustovičevi in sosednjim ulicam pa bi morali odpeljati vsaj pet tam 
parkiranih avtomobilov. Zapisali so stanje in se zapeljali proti velikemu pomolu, da 
preverijo intervencijo v primeru požara na ribiški ladji. Pa niso prišli daleč, saj jim je 
množica tam parkiranih avtomobilov preprečila celo dostop v bližino črpalke. Tako 
ni ostalo drugega, kot da so zadnji avtomobil, ki je bil parkiran povsem izven 
označenih prostorov, naložili s pajkom in ga, kot edinega ta večer, odpeljali na dobro 
zaračunano parkirišče. V nadaljevanju ni bilo težav, saj rampa onemogoča dostop na 
sam pomol in so gasilci lahko obrnili tovornjak. Ob tem velja povedati, daje šlo za 
manjši gasilski avto, ki ga sicer skoraj ne uporabljajo več, saj imajo novejšega, ki pa 
je večji in predvsem širši.

Sledila je milimetrska vožnja mimo natlačenega parkirišča pred hotelom Marina in 
nato kontrola dostopa do svetilnika. Na drugi strani neaktivirane rampe je bil 
parkiran le avtomobil italijanskega državljana, ki si je takšno parkiranje privoščil 
pred očmi občinske inšpekcije in policistov. Imel je srečo, ker je prisotne bolj 
zanimalo, kako posredovati v primeru požara v Kopališki in sosednjih ulicah, kjer je 
dovoljeno parkiranje za tam stanujoče. Ugotovili so, da dosežejo tisto območje tudi s

SAMOMORILSKO PARKIRANJE V ULICAH
V torek, 11. maja razmeroma pozno zvečer, se je v starem delu mesta 
zgodila nenavadna akcija, kakršne ne pomnijo niti najstarejši prebivalci 
tega mesta. Kljub temu, da je ura že presegla deveto so se ob ropotu dveh 
tovornjakov in glasovih uradnikov, inšpektorjev in policistov odpirala 
okna in radovedne glave so začudeno opazovale nenavaden prizor, ki je še 
najbolj spominjal na poceni film o naravnih nesrečah.

Odgovorne občinske službe so namreč izdelale načrt intervencijskih poti v starem 
delu mesta, kjer naj bi bilo omogočeno posredovanje v primeru nesreč z različnimi 
vozili, ki se jih uporablja v teh primerih. Zdaj pa so opravili še praktični preizkus 
prehodnosti teh poti in se v ta namen po nekaterih ulicah zapeljali s tovornjakom - 
pajkom in z gasilskim avtomobilom. V akciji so sodelovali predstavniki gasilske 
brigade iz Kopra, Komunale Izola, kije odgovorna za vzdrževanje teh cest, občinski 
referent za Civilno zaščito, Občinska inšpekcija in Urad za komunalni razvoj, v 
pomoč pa so jim bili tudi policisti PP Izola.

sprehajališča ob morju, zato režima tam verjetno ne bodo spreminjali.
Sledil je najtrši del naloge. Kolona je zapeljala proti Kristanovem trgu od koder so 
ekspresno izginili tam parkirani avtomobili brez ustreznih nalepk, ki so pred tem 
zaparkirali tudi vhod v Ljubljansko ulico. »Treba je prepovedati promet po mestu« 
je na naše presenečenje predlagal eden od tam posedujočih mladeničev. Toda 
kolona je krenila dalje, a ne za dolgo, saj sta se tovornjaka skoraj zagozdila med hišo 
in zidarski oder na drugi strani. Komaj je bila ta ovira premagana, že je kolona

obstala nekaj metrov naprej, na razpotju Gortanove in Gregorčičeve ulice, kjer je 
soseda parkirala osebni avtomobil tako, da bi mimo s težavo zapeljal osebni 
avtomobil, kaj šele gasilski tovornjak. »Alije napoti« je začudeno spraševala in ga le 
preparkirala nekaj metrov dlje od hiše. Zdaj je postalo jasno, zakaj so prav tam 
snemali video Cela ulica nori. Odpirala so se namreč okna in »od zgoraj« so letele 
različne pripombe. Ropot 
tovornjakov jih je preglasil, 
kolona seje premaknila, toda 
že par metrov dlje je bil v 
ulici parkiran terenski 
avtomobil in lastnik je 
inšpektorici zabrusil, da on 
tam živi že trideset let in ne 
bo dovolil, da v ulici lahko 
parkira kdor hoče, le on ne 
sme. Niti pojasnila ves čas 
prisotne županje, da gre za 
varnost vseh v okolici, ga 
niso posebej pomirila, sploh 
pa ne prepričala. Kot 
olajševalno okoliščino mu 
seveda štejemo, da je moral 
zaradi akcije vstati iz 
postelje.
Nadaljevanje poti mimo stare 
italijanske šole je bilo 
pospremljeno z ugotovitvijo, da so vsi kotički in vse stranske ulice zaprte s 
parkiranimi avtomobili, kolona pa ni prišla dlje kot do razširitve na polovici poti, saj 
je bilo nadaljevanje vožnje nemogoče. Poleg parkiranih avtomobilov so bili tam tudi 
cvetlični lončki, ki onemogočajo obračanje, vožnja skozi ulico pa je nemogoča tudi 
zaradi prometnih znakov in povsem zaparkiranega trga pri Besenghijevi palači. 
»Nekateri so si kar naredili privatna parkirišča, drugi pa moramo parkirati pri 
ladjedelnici, čeprav imamo nalepko za parkiranje v ulici« je potarnal eden od tam 
živečih obrtnikov. »Zakaj enostavno ne postavijo zapornic na začetku ulice, pa bomo 
vsi bolj zadovoljni, predvsem pa bolj vami« je še dodal.

Ura je bila že blizu enajste in organizatorji akcije so že kršili odlok o redu in miru, zato 
so preverjanje končali z neuradno ugotovitvijo, daje sedanji položaj s parkiranjem v 
ulicah povsem nemogoč in preprečuje vsak resnejši poseg intervencijskih vozil. Celo 
rešilni avtomobil ne more pripeljati v večino ulic starega dela mesta, kaj šele gasilci 
ali naprimer dvigalo, kije potrebno, če pride do rušenja. Presenetile sojih tudi izjave 
večine ljudi, ki so kar podpirali zaprtje ulic za ves promet, seveda ob organiziranju 
ustreznega parkiranja nekje v bližini mesta. Zdaj bodo podatke obdelali v Uradu za 
komunalni razvoj in predlagali začrtanje območij posameznih ulic in trgov, kjer bo 
parkiranje najstrožje prepovedano, v nekaterih primerih pa bo dejansko treba postaviti 
cestne zapore. Izkušnje iz Ljubljanske in Koprske ulice ter iz ulice IX. korpusa v 
Livadah so dovolj prepričljive, da si kaj takega lahko privoščimo.
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KAPUČINO
NOGOMET-3. DHL 
BRDJLAVTOPLUS Korte 2:011.-01
Kortežani so doživeli nekoliko 
nepričakovan poraz v Vipolžah.
Pred tem so izolski mladinci in 
kadeti odvzeli domačinom vse 
točke in morda je prav to krivo, da 
so se člani lotili tekme s Kortami 
zelo zavzeto ter navdahnjeno, kar 
je bilo morda posledica nekaterih 
pozicijskih zamenjav. Tako so 
povedli že v 31. minuti, ko so 
izkoristili napako gostujoče 
obrambe, ko so se igralci 
Avtoplusa odprli pa so izkoristili 
še eno priložnost in dosegli drugi 
zadetek ter pospravili vse tri 
točke.
Še sreča, da so igralci Bilj uspeli 
zaustaviti Idrijo in ji odvzeti 
točko, tako da sta ekipi povsem 
izenačeni po točkah, Kortežani pa 
so prvi zaradi boljše razlike v 
zadetkih.
Naslednjo tekmo bodo Kortežani 
igrali že v soboto 15. maja proti 
moštvu Jadrana iz Dekanov,
Idrijčani pa bodo gostili Rokavo.

Nogomet-Primorska liga 
OBVEZNA ZMAGA
NK RAKEK : MNK IZOLA 1:4 [1:21
MNK Izola: Sirotič, Perkat, Markežič,
D. Gregorič, Vladimir Babič, Božič,
Filipčič, Santin, Jurman, Tonejc, Bauer 
Igrali so še: Gavrič, Velimir Babič, Vučko,
Muhič
Trener: Danilo Sergaš 
Izolani so odigrali tekmo v Rakeku pod pritiskom, 
saj so morali obvezno zmagati, če želijo ostati v 
boju za prvo mesto v Primorski ligi. Kot vse kaže je 
trener Sergaš uspel motivirati igralce, tako da so v 
srečanje vstopili zelo razpoloženi in z borbeno igro 
nadigrali domačine, ki so pred tekmo celo upali na 
presenečenje.
Izolani so začeli zelo podjetno in povedli z 
zadetkoma Tonejca, domačini pa so zmogli le 
znižanje rezultata ob konca polčasa, do konca tekme 
pa so prejeli še dva zadetka Jurmana. S to zmago so 
Izolani ostali blizu vodilnemu Komnu, ki je prav 
tako zmagal, iz ozadja pa grozi tudi ekipa Adrie, ki 
v spomladanskem delu zmaguje vse nasprotnike. 
Vodilni komen bo do konca prvenstva še enkrat 
počival, ter gostoval pri 
Adriji, v najbolj 
razburljivem primeru pa se 
lahko zgodi, da bo v 
zadnjem kolu, ko gostuje v 
Izoli, imel dve točki 
prednosti in bo 
domačinom nujno
potrebna zmaga za 
osvojitev prvenstva.

Zanimivo je, daje nekaj manjših sponzorjev, ki pomagajo 
članski ekipi, najbolj borbenega igralca Izole nagradilo z 
vredno uro. Tokrat je bil nagrajen Damjan Gregorič, 
podobno pa bodo nagrajevali najbolj borbene igralce tudi 
na naslednjih tekmah. V nedeljo v Izolo prihaja 
povprečna ekipa Piarne, vendar ker je imperativ zmaga bo 
srečanje gotovo napeto in zanimivo.
Mladinci: BRDA: MNK IZOLA 2:6
Strelci: Meš 2, Kremenovič 2, Markežič, Gavrič 
Mladinci so s pomembno zmago v Vipolžah osvojili tri 
točke in zasedli vrh prvenstvene lestvice, kamor po 
kvaliteti tudi sodijo. Njihov glavni konkurent, Slovan - 
Slavija je namreč izgubil v gosteh in Izolani imajo zdaj 3 
točke prednosti, čez 14 dni pa se bosta vodilni ekipi 
pomerili med sabo v Ljubljani.
Kadeti: BRDA: MNK IZOLA 3:4
Strelci: Božičič 2, Devetak, Božič 
Kadeti so srečno, z zadetkom Božiča v zadnji minuti 
zmagali v gosteh. Zanimivo je, daje ta igralec pred tem v 
tekmi proti Kopru prav tako dosegel zadetek v zadnji 
minuti, ki je Izolanom prinesel zmago 0:1. Saša Božičič 
pa je vse bolj stalni član kadetske reprezentance Slovenije 
(U 16), tako bo 18. in 19. maja nastopil na dveh tekmah 
reprezentance proti Češki v Slovengradcu.
Mlajši dečki
JADRAN DekaniMNK IZOLA B 8:0 
KOPER B: MNK IZOLA A 0:2

ROKOMET-Člani
MRK Izola : Savdska Arabija 23:29 (8:121
MRK Izola: Petrinja, Vučinič, Klobas, 
Mičovič 3, Lončar 1, Sovdat 2, Čebular 5, 
Baronica 4, Škrlič, Grujič, Matjaševič 1, 
Dežjot, Radosavljevič 5, Diurič I, Ropotar 1 
Saudska Arabija: Faraz, Menaf, Hašim, 
Abdurahman 2, Ali Daut, Jasser 2, Hussein 
7, Beshiri, Abdela 5, Hasan, Bader 2, Hani 
5, Nebil 2, Bagal 2, Ahmed, Fadil, Bander 
1, Riyad 1
V postopku reorganizacije vodenja 
izolskega kluba se igralci še vedno dobivajo 
v športni dvorani in vzdržujejo kondicijo. 
Poleg tega pa igrajo tudi prijateljske tekme. 
Tokrat so igrali proti reprezentanci Savdske 
Arabije, ki si je izbrala Izolo za priprave na 
svetovno prvenstvo v Egiptu. Izoani so 
nastopili okrepljeni z dvema igralcema 
Umaga, Baronico in Džuričem, ki sta 
potencialna kandidata za prestop v Izolo v 
bodočnosti. Kljub temu da je bil nasprotnik 
zelo močan so se domači zelo dobro upirali 
in zapustili dober vtis.
Kadeti:
RK Gradbinec Preddvor : MRK Izola 
22:17(9:61
MRK Izola: Gregorič, Božič 4, Vukovič 
5(1), Cetin 4(1), Žeger 4, Kleva, Bubnič, 
Pucer, Šukljan, Vončina 
Mladi Izolani so v zadnji in odločilni tekmi 
za napredovanje v finalne boje v kadetski 
konkurenci izgubili v kranjski dvorani 
Planina proti ekipi Gradbinca iz Preddvora 
in tako zaključili letošnje tekmovanje, 
igralci, ki jih je v zaključku sezone 
ponovno prevzel Fredi radojkovič so 
odigrali preslabo, da bi lahko ogorzili 
domačine. Protim 3-2-1 obrambi Gorenjcev 

niso našli zdravila, poleg tega pa so vse preveč poskušali z 
individualnimi akcijami, namesto z kolektivno igro.
Mlajši dečki B
Termo Škofja Loka : MRK Izola 18:7 (10:21 
Gorenje elenje : MRK Izola 8:10 (3:51
MRK Izola: Dedič, Redžič, Kocjančič 1, Bornšek, 
Markič 2, Kuburič, Srabotič U. 1, Gomezeljl, Kleva, 
Srabotič M. 7, Jurman 4, Ivančič 1, Čuk 
Mlajši dečki B Izole so osvojili končno tretje mesto v 
svoji kategoriji v naši državi. Potem ko so prvi finalni 
turnir v Izoli zaključili s porazom in zmago, so isti 
izkupiček iztržili tudi na drugem turnirju, ki je potekal 
preteklo soboto v Ribnici.Proti ekipi Terma ki je bila 
absolutno najmočnejša v tej kategoriji so visoko izgubili. 
Zato pa so presenetili proti ekipi iz Velenja in zasluženo 
zmagali, ter si zagotovili drugi par točk, ki jim je prinesel 
končno tretje mesto.(EŠ)

FINALE OSNOVNIH ŠOL
SODNIKI OKRADLI OSNOVNOŠOLKI
V finalu rokometnega prvenstva osnovnih šol sta 
nastopili kar dve izolski ekipi (OŠ V. Šmuc in OŠ 
Livade). Pričakovan je bil celo izolski finale, toda zaradi 
pristranskega sojenja je ekipa V. Šmuc izgubila prvo 
srečanje in zasedla tretje mesto, srebrne pa so postale 
učenke OŠ Livade. Zmagala je OŠ Zagorje.
V. Šmuc : Zagorje 21:21 (25:27 po sedemmetrovkah) 
Livade : Velenje 19:13, V. Šmuc : Velenje 21: 15 
Zagorje : Livade 18:15

Dvorana se kar noče rokometno ohladiti. Po
slovenski reprezentanci so moč Arabcev 
preizkusili tudi Izolani.
Dokaj uspešno za poprvenstveni čas. Tudi 
nekaj novih obrazov je bilo v izolski ekipi.

Pojačanje iz Umaga, ali so to že tudi novi 
nakupi? Kot vedno samo ugibanja. Dobro 
obveščena "ulica" ima na zalogi kar nekaj 
zvenečih rokometnih imen. V Klubu se pa le 
nekaj premika, za začetek seje okrepila uprava. 
Kdo naj bi vodil člansko ekipo v novem 
prvenstvu še ostaja uganka. Fredi Radojkovič 
je svoje opravil, novih dogovorov 
se še ni lotil, zgodovina zna povedati, da se to 
rešuje pet do dvanajstih.Kot rečeno se premika, 
potrebno bo pohiteti, saj čas ne bo zaveznik. 
Rokometna Izola je bolj zagreta za današnjo 
reprezentančno tekmo v novi koprski dvorani. 
Kar precej hude krvi je povzročilo pomanjkanje 
vstopnic. Vstop je sicer prost, vstopnice naj bi 
bile samo kontrola. Ribari pripravljajo 
koreografijo v svojem stilu,napovedano pa je 
kar nekaj navijaških skupin iz Slovenije.

Rokometni mesec maj, kot veste, bodo naši 
odigrali vse tekme v Kopru. Nekaj 
temperature dvigajo tudi naše državne 
prvakinje Krim, v povratni tekmi imajo vse 
možnosti, da se okitijo z evropskim 
naslovom. Spodbudno, trenutno se ženska 
rokometna stran lahko "postavlja" pred 
moško. Nekako tako kot v Izoli, toda mlajši 
dečki so osvojili 3. mesto v Sloveniji, dekleta 
obeh izolski osnovnih šol pa so v Velenju 
tekmovale v kategoriji SŠD. Niso se 
povzpele na I. mesto, 2. in 3. so bile, toda 
"mala" Izola le dokazuje, da bo s časom 
"velika". Nekateri si to res zaslužijo.
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kick boxing
V soboto 8.5. je Kick boxing zveza Slovenije, pod vodstvom predsednika sodniške 
komosije KBZS Filiput Darka v Zagorju ob Savi, organizirala seminar za sodnike 
borilnih veščin semi contact, light c. in full c. Med 28 kandidati je Izolan Homovec 
Bojan izpolnil vse pogoje za državnega sodnika vseh stilov s "C" licenco. Tako imajo 
Izolani iz TKD kluba kar tri sodnike in sicenFiliput Darka, kije vrhovni mednarodni 
sodnik, Kokotec Stojana, kije državni sodnik "B" in sedaj še Homovec Bojana, kije 
sodnik z "C" licenco.

Balinanje
Začelo seje balinarsko tekmovanje v 1. državni ligi, kjer nastopa tudi ekipa Jadrana 
iz Izole. Tekmovanje se je začelo z zmago v gosteh. Premagali so neprijetnega 
nasprotnika ekipo Sovič iz Postojne z rezulatatom 16 : 8. Pohvaliti je treba vse igralce, 
še posebej pa Sukljan Vladimirja in novinca v izolski ekipi Kontič Tadeja. Vsi 
Izolani ste vljudno vabljeni na ogled prvenstvene tekme, ki bo v soboto 
ob 16. uri na balinišču Arrigoni. Nasprotnik prihaja iz Velenja, navijači 
so zaželjeni

jadranje
V Novih mlinih na Češkem je bila konec tedna močna mednarodna regata jadralcev 
v razredih Evropa na kateri je sodelovalo kar 53 jadralcev s Češke, Italije in 
Slovenije Po šestih regatah v razmeroma ugodnem vetru je prepričljivo zmagala 
domačinka Lenka Smidova, ki je že izpolnila normo za sodelovanje na olimpiadi v 
Sidneyu inje trenutno med deseterico na svetovni rang lestvici. Drugo mesto je osvojil 
stari znanec izolskega Spring cup - a, Marek Smesny, Primož Mislej iz izolskega 
Olimpica pa je zasedel tretje mesto in potrdil vzpon forme pred državnim 
prvenstvom, ki bo v Portorožu, od 11. do 13. junija. Na regati je sodeloval tudi 
jadralec Sirene iz Trsta, Miran Guštin, ki seje letos spet uvrstil v italijansko državno 
reprezentanco, na tem tekmovanju pa je preizkušal nov jambor in jadra Victory, kijih 
izdelujejo v Kopru, zato je dosegel zanj skromno 23. mesto.

veslanje
Ta vikend so bili veslači kar aktivni, saj so sodelovali na dveh velikih mednarodnih 
regatah. Član veslaškega kluba IZOLA, Erik Tul je sodeloval na članski regati v 
italijanskem Piedilucu, kjer je v dveh finalnih nastopih osvojil 3. mesto, za L. 
Špikom z Bleda in Italijanom Sartorijem ter 5. mesto. Kljub temu, pa je Erikov 
nastop pokazal, da se vrača v svojo staro formo. Na potezi je selektor Janša, saj se 
Erik lahko v pravem čolnu pokaže v svoji pravi luči. Njegova naslednja preizkušnja 
bo nastop na tekmi svetovnega pokala, ki bo konec maja v belgijskem mestu 
Hazenwnkel.
Mlajši veslači pa so nastopili na mladinski mednarodni regati v Munchnu. Veslači 
"ARGA” so nastopili z veslačem Žolgarjem. V soboto je nastopil v enojcu in v svoji 
predtekmovalni skupini osvojil 5. mesto, kar pa žal ni zadoščalo za napredovanje v 
finalno skupino. V nedeljo je nastopil v kombinirani posadki dvojnega četverca, 
skupaj s še tremi piranskimi veslači. Ekipa se je uvrstila v finale, kjer so osvojili 7. 
mesto.
Na tej regati so nastopili tudi mlajši mladinci v dvojnem dvojcu iz veslašega kluba 
Izola in sicer Bauk in Pišlar in osvojila 4. mesto v svoji skupini, kar je v skupni 
razvrstitvi pomenilo 9. mesto med 19. posadkami. V nedeljo sta v malem finalu 
osvojila 2.mesto. V enojcu je nastopil Toni Barač in bil 3. v svoji skupini, kar v 
skupni razvrstitvi pomeni 13. med 24. prijavljenimi posadkami. Naslednji dan je v 
malem finalu za las zgrešil prvo mesto. V enojcu za lahke veslače sta nastopila 
A.Križmančič in E.Rastoder. Križmančič je osvojil 2.mesto, Rastoder pa 3. Oba sta 
se uvrstila v finalno skupino, kjer je bil Križmančič 5., Rastoder pa 6. 
Vse tekmovalce velja pohvaliti, saj so pokazali veliko znanja in veliko mero 
borbenosti, tako da se bo zanje še gotovo slišalo. V tem delu Evrope je to za mladinske 
razrede najmočnejša regata. Nastopilo je 13 držav s 1700 veslači. 
Tudi zahodne ekipe že čutijo finančne težave ob pomanjkanju sponzorje, tako , da 
nastopajo samo najboljše ekipe, posledica finančnih problemov pa je tudi zapiranje 
tekmovanj v ozke državne in regijske okvire. To pa za šport in športnike seveda ni 
dobro.
Naslednji nastop čaka veslače v nedeljo, 16.maja v italijanskem San Giorgio di 
Nogaro, kjer bodo nastopile predvsem mladinske posadke.

V.Krulčičveter v laseh - s športom proti drogi
Športna srečanja bodo v soboto, 22.maja 

odbojka - večnamenska telovadnica v Livadah - pričetek ob 10 uri 
Ekipo sestavljajo 3 dečki in 3 deklice 
Sistem tekmovanja bo določen na osnovi prijav 
izvajalec tekmovanja Ženski odbojkarski klub Radio Morje Izola 
mali nogomet - Športna dvorana v Kraški 1 - pričetek ob 10 uri 
Ekipo sestavljajo 3 dečki in 3 deklice (5 igralcev + vratar)
Sistem tekmovanja bo določen na osnovi prijav
Prijave na sedežu Centra za šport v Kraški 1, do četrtka 20.5.
Izvajalec OE Center za šport Izola
košarka ■ trojke - igrišče pri telovadnici v Livadah - pričetek ob 10. uri
Ekipo sestavljajo 2 dečka in 1 deklica
prijave na sedežu Centra za šport v Kraški 1, do četrtka 10.5
izvajalec OE Center za šport Izola
Pohod po zgornjem toku reke Dragonje
Odhod iz Izole ob 8 uri, prihod v Izolo ob 14. uri
Prijave na Center za šport Izola, do četrtka ,20.maja
prijavnina 200 sit po udeležencu
Izvajalec Rod jadranski stražarji Izola
Pohoda se lahko udeležijo samo učenci višjih razredov
Zmagovalne ekipe bodo prejele priložnostna praktična darila in medalje.
Vabljenim------------------------ --------------- ----------------------------------------------------

ROKOMETNA FEŠTA
V petek, 21. maja bodo izolski rokometaši pripravili prireditev ob 
zaključku, k sreči uspešne, tekmovalne sezone MRK Izola.
Od 15. ure naprej se bodo predstavile vse klubske selekcije, od mini 
rokometa do bivših rokometašev - veteranov.
Ti so še posebej vabljeni na to prireditev, če pa so že pozabili, kaj so 
počeli v mladih letih naj jih na to spomnijo te fotografije.

Vabljeni.

^ BOUTÌQUE ninfl ^
IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 066 / 646 - 225

Pomlad
Prinaša

Presenečenja
30%) POPUST V BLAGU

Bodite drugačne, oblačite se pri NINI!^



Center za kulturo, šport in prireditve Izola 
KULTURNI CENTER IZOLA 

TEL.: 645 571, 643 513

KOLEDAR PRIREDITEV 
MAJ - KULTURNI DOM IZOLA

GALERIJA ALGA
Kristanov trg

‘«‘s
razstava
mostra

otvoritev razstave 
13.maja1999 ob 20. uri 
otvoritev bo popestril 

kulturni program

LIK
1993-1999

13.5.-9.6.1999

Galerija Al.GA je odprta ^3
\ stik ilun med 10.00 in 12.00 
ter med 18.00 in 20.00 uro.

* soboto /m med 10.00 in 12.00 ? Slivnik
Telefon Ordì MS -139
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MIHA SLEKOVEC
razstave slik / v mali dvorani 
Kulturnega doma.

Miha Slekovec je osmošolec OŠ 
Livade, razstavo pa je pripravil 
skupaj z mentorico in učiteljico 
Ingrid Knez, kije naredila izbor 
njegovih del, ki so nastala v času 
šolanja na osnovni šoli in celo v 
vrtcu. Razstavil bo približno 25 slik, ki presenečajo z zrelostjo in 
slikarskim izražanjem, ki presega običajno osnovnošolsko slikarsko 
spretnost.

IGRAŠ SAX, KLARINET, VIOLO, CELO???
TE ZANIMA EXPERIMENTALNA - ROC GLASBA?
POKLIČI ME!! TOMI......£41/ 413 - 759
SKUPINA E-MET ISCE 
KLAVIATURISTA, SAXOFONISTA ali KITARISTA!! 
POKLIČI: 041/413 -759

HOTELI PALAČE
vabijo na

literarni večer ob predstavitvi romana 
PREŠUŠTVO

avtorja Darka Žlebnika
v četrtek 22. aprila 1999 ob 20. uri v Grand Hotelu Palače v Portorožu 

Gostje večera Mariborski oktet

SKLAD RS
za ljubiteljske kulturne dejavnosti 

Območna izpostava Izola 
teh 600 830

Obveščamo vse posameznike, skupine, društva in zveze, ki 
delujejo na področju ljubiteljske kulturne dejavnosti da je
RAZPISAN JAVNI RAZPIS ZA 
FINANCIRANJE IN SOFINANCIRANJE 
LJUBITELJSKIH KULTURNIH PROGRAMOV 
ZA LETO 2000.
Zadnji rok za prijavo je 11.JUNIJ 1999, zato pohitite. 
Obrazce in navodila lahko prevzamete na sedečžu OBMOČNE 
IZPOSTAVE SLKD IZOLA, Drevored l.maja številka 9. Informacije 
lahko dobite po telefonu 600 830.

MEDNARODNE GLEDALIŠKE DELAVNICE
BODO POTEKALE OD 14. do 21. avgusta 1999. Prijave 
sprejemamo na sedežu območne izpostave Izola.

Skupnost Italijanov “.Pasquale Besenghi degli Ughi " iz Izole 
Vas vljudno vabi na sedmi

fOMLADNI KONCERT ;

h bo
v soboto 15. maja 1999, v izolskem Kulturnem domu, s pričetkom ob 20.30 

Nastopili bodo:
Pevska skupina A.N.S.I.B.S.-Ronchi dei Legionari (Gorica. Italija).

Coro “El Vajo ’’ - Chiampo (Vicenza. Italija), Coro Polifonico " Voci del Emili " - Pozzuolo (Udine, Italija) ' 
in Mešani pevski zhbr ",Haliaetum " Skupnosti Italijanov “Pasquale Besenghi degli Ughi " iz bole.

■ "■* '7

GALERIJA
INSULA

Jf'

razstava slik

akademskega slikarja

ANDREJA
PAVLIČA

ir'

:*/r . 7

.8E&'
L

" KINO ODEON IZOLA
_ Petek 14.5. Sobota 15.5 in Nedelja16.5.
“ PATCH ADAMS; ZDRAVNIK S SRCEM
m drama ob 18. in 2015.uri

Torek 18.5. in Sreda 19.5.
• NI PREDSTAV
m Četrtek 20.5.
«RANE
Bi jug. kriminalna drama ob 18. in 20. uri
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USPESNI FOLKLORISTI IZ KORT
V petek 7. maja je bilo v koprskem gledališču medobmočno srečanje otroških folklornih 
skupin. Nastopale so naslednje skupine: dve iz pobežanskega vrtca (lutkovno folklorna 
"Škržati"), "Janko in Metka" iz vrtca Tohnin, otroško Folklorno droštvo Vipava, 
folklorna skupina "Usakoščat” iz Kort, otroška skupina " Kamenčki" vrtca Sežana, otroška 
skupina "Modri valček" vrtca Semedela, otroška skupina Folklornega društva Vipava in 
Otroška folklorna skupina osnovne šole Dušana Bordona Koper.

Kaj vse so nam otroci pokazali? - 
Igre, ki so žive pomalem še povsod 
pri nas, pa pastirke in velikonočne 
igre. Prikazali so običaje in plese 
svojih krajev. Srečanje je ponovno 
potrdilo, da je med vzgojitelji še 
živa potreba po kulturni vzgoji 
mladega rodu, po radoživosti in 
ohranjanju civilizacijskega dialoga 
v naših skupnostih. Ta lep dopoldan 
je dokazal, da imamo v sebi veliko 
duhovno bogastvo. Zato vsem, ki so 
bili soustvarjalci tega lepega 
srečanja, iskrene čestitke in hvala? 
Peta po vrsti je nastopila skupina 
Usakoščat iz Kulturnega društva 
Korte. Ta deluje četrto leto in se je 

letos tretjič udeležila medobmočnega srečanja (Sežana, Koper, Koper). Ima mlajšo in 
starejšo skupino pa tudi dramsko-narečno. Za letošnji nastop srečanja je izbrala starejše 
člane in z njimi naštudirala velikonočne navade svojega kraja. Zaplesala je pet istrskih 
plesov prirejenih za njihovo starost; med njimi setepaši iz Padne in onega z Vukov (ki jih je 
zabeležila po vojni gospa Maroltova). Plesalo je sedem plesalk, godlo pa 6 fantov in sicer z 
ljudskimi glasbili kot so nunelca, ribežen, kovinski bas, palčice, škergedica, in tudi z 
glasbili, ki jih igrajo v glasbenih šolah: klavirska in diatonična harmonika, klarinet in 
trobenta. Nastopajoča ekipa vadi v tem sestavu komaj nekaj mesecev, nekateri le par tednov. 
Skupina Usakoščat je edina, ki deluje v okviru društva in goji folkloro kot ljubiteljsko 
dejavnost. Finančno jo podpirajo Sklad za ljubiteljsko dejavnost, sponzorji in podporni člani 
društva. Vse ostale skupine, ki so nastopale na tem srečanju, delujejo pod pokroviteljstvom 
vrtca ali šole in zato sta jim organizacija dela lažja in učinek večji. Kulturno društvo ima 
folkloriste različnih starosti, šol, krajev in kulturnih nivojev. Usklajevati mora umike in 
dneve različnih vzgojnih ustanov in se mora zadovoljiti s časom, ki dragim ostane. Sooča se 
tudi z nerazumevajočim okoljem, s potrošniško miselnostjo "s časom" brez posluha za 
duhovne vrednote in drže skupnosti. Da lahko delujemo gre zahvala: vztrajnosti in 
požrtvovalnosti otrok in njihovih staršev, mentoricam g. Mari, Ireni in Darinki pa glasbeni 
šoli, kije pripravila za nastop naše godce.
Koprsko srečanje je izreklo priznanje naši skupini za najbolj urejeno zunanjost, staršem pa 
za pomoč in podporo našemu delu.

Nada Morato 
Kulturno društvo Korte

KULTURNI DOM IZOLA
petek, 14.5 ob 20.00 uri

NE ZDAJ STRAN GLEDAT
gledališka igra skupine BLEFERJI iz Lucije

AVDITORIJ PORTOROŽ
sobota, 22.maja ob 20.30 uri

gledališka predava/ Slovensko ^u<Mo^ledališče Celje

nedelja, 23.maja ob 20.30 uri
BINKOŠTNI KONCERT v Cerkvi Sv. Frančiška v Piranu

SLOVENSKI KVARTET POZAVN
„ sobota, 15.maja ob 20.30 uri / film
ŽIVLJENJE JE LEPO

V KINO LE OB VIKENDIH
Premajhen obisk in s tem povezano nerentabilno poslovanje je botrovalo odločitvi 
Globus filma, da skrčijo število tedenskih kinopredstav. Odslej se bodo v izolskem 
kinu filmi vrteli le ob četrtkih, petkih, sobotah in nedeljah.
" Za takšno potezo smo se odločili iz popolnoma ekonomskih razlogov. Med tednom je 
obisk kinopredstav manjši, zgodilo se je že, da smo morali predstavo tudi 
odpovedati. Obisk pa je seveda močno odvisen od filma, ki se vrti, saj imamo včasih 
tudi razprodano dvorano. Sicer pa se v poletnih mesecih nasploh obisk bistveno 
zmanjša. Tudi zaradi tega smo se za tak ukrep odločili ravno v tem času," nam je 
povedal Milorad Guralj, direktor Globus filma. Po njegovih besedah pa potekajo med 
upravljalcem kina in Občino pogovori o usposobitvi letnega kina Arrigoni, ki je nekoč 
dobro deloval, danes pa neslavno propada. "Vendar pa je o čemerkoli preuranjeno 
govoriti," pravi, "in glede na klavrno stanje v kakršnem je danes ta prostor je seveda 
veliko vprašanje, če zadošča današnjim zahtevam. Predvsem bi bilo nujno najprej kaj 
investirati."
Morda pa bi primerno urejeno odprto filmsko prizorišče v toplih poletnih nočeh le 
pritegnilo obiskovalce, tako domačine kot turiste in takšna popestritev ponudbe le ne 
bi bila odveč. Bi takšen kino napolnili še kakšni drugi filmi, ne le najbolj razvpite 
uspešnice ? Kdove.

KANZYANI JE OUT
Vest se je med obiskovalci Ambasade 
razširila s svetlobno hitrostjo in mnogi 
so bili ob njej presenečeni ter 
razočarani, saj je Valentino Kanzyani 
prav zaradi nastopov v Gavioliju, ob 
DJ Umeku, nosil naziv vodilnega 
slovenskega DJ-ja.
Še posebej veliko pripomb je bilo na to, 
kako je Valentino sploh izgubil delo v 
Ambasadi, saj ga je lastnik menda 
dobesedno napodil po stopnicah, 
naslednji dan pa, kljub prisotnosti 
oadvokata, ni prišel niti do zbirke plošč, 
ki jo je ustvaril v teh letih sodelovanja z 
Gaviolijem. Takrat je menda tudi padla 
odločitev, da ne bo več prestopil vrat 
izolskega hrama zabave, nekaj 
podobnega pa je bilo slišati tudi za 
nekatere druge slovenske DJ-je, ki so skrbeli za glasbo v Gavioliju.
V Ambasadi pravijo, da je do prekinitve sodelovanja prišlo zaradi 
Valentinovega nesprejemanja predlogov za izboljšanje obiska diskoteke. 
"Gavioli je iz njega naredil znanega DJ-ja in takšnega odnosa nismo 
pričakovali" je bilo slišati pri "ambasadorjih", obiskovalci pa pravijo, daje 
to posledica nekoliko slabšega obiska diskoteke, kar pa naj ne bi bila 
krivda Kanyania, ki je imel izredno veliko pristašev.
Če je na eni strani čutiti veliko užaljenost izvajalcev, ki napovedujejo celo 
nekakšen bojkot Ambasade pa v Gavioliju pravijo, da so vrata še naprej 
odprta vsem, seveda, če bodo spoštovali odnose med tistimi ki delo dajejo 
in tistimi, ki se z njim uveljavljajo.

TO SOBOTO V GAVIOLIJU
Večer založbe Tresor 15.maja v Ambasadi Gavioli.
Eno izmed svetovnih založb s tradicijo bosta v Dance Loungeu 
predstavljala dva izmed njenih pomembnejših akterjev; Jesco 
Schuck iz Berlinske centrale, rezident istoimenskega kluba, iz 
katerega se je založba leta'91 formirala ter Mad Max, ravno tako 
mesečni rezident berlinskega kluba in od leta '98 naprej redni 
sodelavec založbe Tresor Records.
Založba Tresor si je z leti sodelovanja z umetniki Detroita, 
Chicaga, NY, pridobila zvočno podobo ene izmed najbolj 
unikatnih fuzij evropske in ameriške techno naveze, še posebej 
pa so zanjo značilne izdaje Detroitske peščice najboljših: Jouana 
Atkinsa, Jeffa Millsa, Blake Baxtra, Roba Hoda in drugih. 
Zvok hišnih glasbenih struktur pa bo zastopal DJ Umek. V 
Mezaninu se bo medtem, poleg DJ Benjamina in Davea 
Manalija, predstavila najnovejša slovenska klubska atrakcija, 
live act skupina Rotor v živo v Ambasadi Gavioli.

MIHA SLEKOVEC V 
KULTURNEM DOMU
V klubskem prostoru Kulturnega doma je na ogled prva 

samostojna razstava mladega likovnega ustvarjalca Mihe 
Slekovca. Miha zaključuje osemletko na osnovni šoli v 
Livadah in prav je, da nekaj njegovih del vidi tudi širše 
občinstvo in ne samo tisti, ki se vsak dan sprehajamo po šolskih 
avlah. Na ogled so slike in risbe v raznih tehnikah, od olja, 
tempere, pastela, do svinčnika in suhih barvic. Razstava je 
razdeljena na tri tematike oziroma motive: vedute, portreti in 
cvetlična tihožitja. Posebnost razstave je, da zajema daljše 
obdobje likovnega ustvarjanja mladega umetnika in je lep 
prikaz sprememb v otroškem zaznavanju, videnju in 
razumevanju okolice, predmetov in odnosov. Prijazno vabim, 
da si razstavo ogledate, ob torkih in četrtkih popoldne pa vam 
mladi avtor svoja dela lahko predstavi kar sam. Ingrid Knez, 
mentorica za likovno vzgojo na OŠ Livade

absolventski ples
20.maja bo v Grand hotelu Metropol absolventski ples, ki ga 
organizira prva generacija študentov Visoke šole za hotelirstvo 
in turizem v Portorožu.
V tem študijskem letu je v absolventski staž vpisanih 93 
študentov. Študentje prihajajo iz vseh slovenskih regij, še največ 
pa jih je iz primorske regije.
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Banka na domu -
bližnjica

do bančnih storitev

Želite plačati položnice
ali virmanske naloge?

• Bi hoteli prenesti sredstva 
z enega na drug račun?

Potrebujete čekovne 
blankete?

• Bi radi naročili 
pokojninske 
odrezke?

S

i
i ; Banica

Sedite v svoj najljubši fotelj, izpolnite in podpišite nalog 
Banka na domu, vložite ga v ovojnico ter oddajte v najbližji 
poštni nabiralnik. Poštnina je že plačana. Nalog in ovojnico 
dobite v poslovalnicah Banke Koper.

Povsod je lepo .... DOMA PA NAJLEPŠE! Koper i
M
I



Inquietudine e 
preoccupazione

C’è una certa inquietudine nel nostro 
piccolo mondo minoritario. E anche 
preoccupazione. Dura ormai da qualche 
settimana la polemica che vede su fronti 
opposti esponenti della nostra Comunità 
nazionale, rappresentanti e non delle 
istituzioni, con in primo piano il 
quotidiano “La Voce del Popolo” e la 
direzione della Casa editrice EDIT di 
Fiume. Una polemica che ha sollevato 
molti dubbi e molti interrogativi, ma che 
non ha portato alcuna certezza. A parte 
quella, che per un determinato periodo 
(speriamo breve) e per una certa parte 
(speriamo minima) i mezzi stanziati dal 
governo italiano in nostro favore sono 
stati bloccati. A questo punto, per non 
approfondire ulteriormente l’atmosfera 
di crisi, riteniamo sarebbe utile una 
breve pausa di riflessione, da tutte le 
parti. Per fare un esame di coscienza e 
per tirare delle somme di una situazione 
che altrimenti rischia di sfuggire di mano 
e rompere definitivamente i legami che 
ancor sempre tengono assieme gli 
interessi, le istituzioni e le persone della 
nostra Comunità nazionale.
Far finta che non sia successo niente, 
senza voler entrar nel merito delle 
accuse e delle controaccuse, è quasi 
impossibile. Il problema materiale e 
finanziario in questo contesto è, in 
fondo, marginale. Mentre assume una 
rilevanza determinante il problema dei 
rapporti interni alla minoranza e di chi 
è chiamato a rappresentarla. Ed assume 
importanza il rapporto che da questa 
pesante polemica interna verrà ad 
instaurarsi con la Matrice Nazionale e 
con gli enti che a suo nome continueranno 
a collaborare con noi. Di non poco 
conto anche l’immagine che, comunque, 
presenteremo alle forze politiche degli 
Stati domiciliari, non fosse altro che per 
assicurarci ancora, o ancora di più, 
capacità contrattuale.
E necessario quindi che gli animi si 
plachino: il muro contro muro non 
risolverà assolutamente niente, né la 
creazione di eventuali nemici al nostro 
interno riuscirà a portarci lontano. Chi 
ha rivendicazioni da presentare lo faccia 
nell’ambito di un dialogo sereno e 
democratico. Chi è chiamato in causa 
risponda, tenendo presente che in questo 
caso non vale il detto per cui “chiedere 
è lecito, rispondere è cortesia”.
In fondo si tratta di domande e di 
risposte che sono troppo importanti 
affinché ci si possa permettere il lusso 
di perdere qualche connazionale per 
strada. O, peggio ancora, che prenda 
piede un processo di disintegrazione che, 
vogliamo credere, nessuno vuole.

Silvano Sau

Doppio 9 maggio
Il Comune di Isola ha voluto ricordare domenica scorsa, 9 maggio, due importanti 
ricorrenze: la giornata della Vittoria e la giornata dell’Europa. Con un simpatico concerto, 
sostenuto dall’orchestra di strumenti a fiato della locale Scuola di Musica, 
la cerimonia è stata salutata da un gran numero di cittadini accorsi al giardino pubblico 
intitolato a Pietro Coppo, nonostante il tempo che fino all’ultimo sembrava non voler 
smettere di piovere.
Il Sindaco, la signora Breda Pečan, nel sottolineare i motivi che avevano portato 
all’organizzazione della manifestazione, ha voluto ribadire che i cittadini di Isola si sono 
sempre sentiti appartenenti all’Europa, sviluppando quei sentimenti di convivenza e di 
amicizia che sono alla base dei valori scaturiti dalla fine della Seconda guerra mondiale. 
A nome della Comunità nazionale italiana, il vicesindaco Silvano Sau, nel suo intervento 
ha proposto che la ricorrenza del 9 maggio diventi una tradizione e che la cittadina 
venga proclamata Comune di Pace e d’Europa, poiché già il suo simbolo - la colomba 
con il ramoscello d’ulivo - è da secoli propiziatore di pace. Per cui aggiunto alla bandiera 
dell’Unione Europea potrà svolgere la sua missione anche nei secoli futuri.

Accolto con interesse il libro
La pubblicazione del libro “Isola in 200 cartoline” è stato un grande evento per la 
Comunità nazionale italiana e per l’intera cittadinanza. Lo testimoniano le richieste del 
volume e i vari echi che ha avuto la serata della sua presentazione. I giudizi sull’opera 
sono per noi lusinghieri, ce ne siamo resi conto anche con un giro di telefonate che 
abbiamo fatto per raccogliere pareri tra alcuni presenti alla presentazione.
Il sindaco, signora Breda Pečan, si dichiara quelle stampate nel libro. Se si fossero

potuto inserire più immagini a colori, la 
veste grafica sarebbe stata ancora più bella. 
Per Fausto Marchesan, noto attivista della 
Besenghi, il libro è bellissimo e interessante, 
riporta alla memoria ricordi e fa conoscere 
agli isolani aspetti ignorati (come la demolita 
chiesa di Sant'Andrea).
Darja Pečic della tipografia Bori si 
complimenta con gli autori. Le piace la veste 
grafica del libro e stima che simili iniziative 
dovrebbero coinvolgere anche i comuni 
vicini. Jelka Morato Vatovec, insegnante e 
operatrice culturale, riconosce che per 
creare un’opera così ben riuscita lo sforzo 
sostenuto non deve essere stato indifferente. 
Ritiene inoltre che la comunità nazionale 
deve ripetere spesso simili iniziative per 
evitare di ghettizzarsi. In questo senso 
auspica che il libro possa avere una quanto 
più larga diffusione. Per Rossella Raschini, 
insegnante, il libro è prezioso per la nostra 
Comunità nazionale. Il testo e le immagini 
sono interessanti. E cita le reazioni degli 
alunni che ha accompagnato a visitare la 
mostra. Molti hanno fatto osservazioni sugli 
usi e sui costumi raffigurati nelle cartoline. 
L’opera può diventare quindi anche uno 
strumento didattico.

Manno Maurel

entusiasta dell’iniziativa e dei suoi esiti, 
ribadendo l’importanza di una simile opera 
per tutta la cittadinanza. Si riserva inoltre 
di sostenere un’edizione bilingue del libro 
e si augura che alcune delle cartoline 
possano essere usate per la promozione 
turistica di Isola. Si dimostrerebbe così 
ancora una volta che assieme si possono 
creare delle cose valide. L’editore Drago 
Mislej, che ci ospita nel suo settimanale, 
attribuisce un significato particolare al libro, 
in quanto esso dà una visione completa 
dell’aspetto delle varie parti della città nel 
passato, riportando alla luce antichi toponimi 
ormai dimenticati. L’aspetto tecnico è ben 
curato e il testo è stato affrontato dall’autore 
con un approccio personale. Lamenta 
soltanto che il libro non sia reperibile sul 
mercato: esso avrebbe una buona diffusione. 
Il signor Rino Prelaz, uno dei gentili 
fornitori delle cartoline pubblicate, dichiara 
che il libro è riuscito bene. Più del testo, 
ci aiutano a ricordare il passato, operazione 
sempre importante sia per coloro che se ne 
sono andati, sia per coloro che sono rimasti, 
le immagini riprodotte sulle cartoline. Per 
le località più piccole, come lo è Isola, è 
difficile reperire cartoline più antiche di

Sul Bollettino Ufficiale della Slovenia di questi giorni è stato pubblicato ii bando di 
concorso per le proposte di finanziamento o di sovvenzionamento di programmi 
culturali, che verranno sostenuti dal Ministero per la Cultura nell'ambito del Bilancio 
di previsione per l'anno 2000. Come noto, il Concorso riguarda anche le attività e 
le iniziative che vengono svolte dai gruppi nazionali minoritari e che vengono finanziate 
attraverso le Comunità autogestite delle nazionalità. Quest’anno, ii bando è stato 
reso pubblico con un paio di mesi d’anticipo e ie proposte, verificate a livello 
locale e coordinate a livello costiero dovranno essere presentate, munite di 
tutta ia documentazione necessaria, entro e non oltre ii 2 luglio prossimo, 
mentre per tutti gii altri soggetti ii termine è fissato ai giorno 11 di giugno. 
La proroga di quasi un mese per i programmi minoritari è stata ottenuta su diretto 
intervento della CAN Costiera, che ha fatto presente le notevoli difficoltà di 
armonizzazione e di coordinamento tra tutti i soggetti interessati.
Informiamo, di conseguenza, tutti gli interessati - persone giuridiche o fisiche - che 
intendono concorrere al bando di concorso, di far riferimento alla Segreteria della 
Comunità autogestita della nazionalità per ulteriori informazioni sulle modalità e sui 
criteri previsti dal Bando. Inutile sottolineare che eventuali ritardi o omissione di 
qualche documento significa automaticamente non venir preso in considerazione.



Iniziati i corsi di formazione e restauro
Lunedì, 3 maggio hanno avuto inizio gli attesissimi corsi di 
formazione professionale nel campo del restauro, organizzati 
nell’ambito del recupero di Palazzo Manzioli. La serie di lezioni 
organizzate dall’Università di Reggio Calabria, è suddivisa in 
una parte teorica ed in una pratica e si terrà in laboratori 
sperimentali, al cantiere di restauro Manzioli e nella scuola 
media Pietro Coppo. È quest’ultima infatti che garantisce al 
tutto la validità a norma di legge. I corsi dalla durata 
complessiva di 800 ore nell’arco di 15 mesi, da maggio 1999 
a luglio 2000, sono ripartiti in due periodi che si svolgeranno 
in parziale sovrapposizione:
1 - formazione base
2 - formazione applicata.
La formazione di base comprende corsi di tutela delle eredità 
naturali e culturali, elementi di base storico-culturale, 
tecnologia dei materiali e loro patologia, disegno tecnico, 
sicurezza sul lavoro e piani antiinfortunio, estimo ed esercizio 
professionale e fondamenti di informatica. La formazione 
applicata comprende corsi di organizzazione del cantiere, di 
laboratorio - prove materiali, di opere murarie, di opere in 
legno, di opere di pittura e training di cantiere. Grazie a questi 
corsi i 18 studenti iscritti impareranno il concetto di restauro 
nell’epoca moderna, gli orientamenti attuali in Europa e Italia, 
le normative sul restauro e la tutela dei beni artistici in 
Slovenia, Italia ed Europa, le convenzioni internazionali, la 
progettazione del restauro architettonico per l'uso degli edifici 
antichi, storia dell’architettura, delle arti, della città e del 
territorio e storia dell’urbanistica con fondamenti di urbanistica 
moderna. Apprenderanno la tecnologia e patologia dei 
materiali e storia della tecnica edilizia, la lettura della 
morfologia strutturale, fondamenti di fotografia e fotogrammetria, 
la stima dei lavori edili ed informatica nella catalogazione, 
nella rappresentazione e nelle elaborazioni tematiche. Il tecnico 
della pietra, della muratura, degli intonaci degli stucchi, del 
legno ed il perito edile insegneranno agli allievi come si fanno
le analisi delle strutture murarie, le tecniche di pulitura e 
conservazione delle strutture murarie, della pietra e fittili. Gli 
iscritti ai corsi analizzeranno le strutture lignee aggiornandosi 
sulle tecniche di pulitura e conservazione ed elaborando 
modelli; verranno inoltre preparati alla conservazione, pulitura 
e protezione degli intonaci, venendo a conoscenza con quelli 
più tradizionali. Senz’altro, i momenti più emozionanti saranno 
i sopralluoghi e la partecipazione alle attività del cantiere. 
Lo scopo di questo programma formativo è di preparare i 
corsisti all’operazione del restaurare intendendo in particolare 
il procedimento tecnico indirizzato ad assicurare la conservazione 
ed a reintegrare gli aspetti compromessi degli oggetti o edifici 
antichi o dei beni culturali.
Fra gli iscritti ai corsi non ci sono periti edili, cosicché tutti 
gli studenti appartengono alla categoria di livello medio, 
superiore e laureati di altri indirizzi di studio i quali hanno 
così la possibilità di approfondire le loro conoscenze in un 
settore specifico ed eventualmente potrebbero diventare dei 
formatori a loro volta.

Bojana Pevec

Alcuni dei partecipanti al corso Foto: C. Chicco

Non c’è più religione
Isola col traffico non c’ha proprio fortuna. Negli ultimi 
anni, il Consiglio comunale ha varato un numero tanto 
alto di decreti in materia che se li mettessimo in un 
pastone verrebbero fuori tanti di quei panettoni usati per 
chiudere le strade al traffico che si potrebbe, una volta 
per sempre, togliere di mezzo la massa di "lattume’’ che 
oggi getta brutta luce sugli angoli più suggestivi della 
nostra località, come piazzette e vicoli. Insomma, più 
decreti si varano e più caos si crea. Questo lo abbiamo 
verificato qualche giorno fa quando osservavamo il lavoro 
degli operatori ecologici che si premuravano di svuotare 
i cassonetti delle immomdizie lungo la Riva del Sole. 
Bene, nonostante la loro solerzia, anche perché spinti 
da qualche sirena d’auto, hanno provocato 
nientepopodimeno che 20 minuti di paralisi totale nel 
cuore della città. A quel punto non ci è rimasto altro che 
augurarci la non proliferazione a Isola di decreti in materia 
di traffico.

Gianfranco Si/jan

ATTIVITÀ COMUNITARIA
BIBLIOTECA
La biblioteca della comunità italiana di Isola (Palazzo Besenghi, 
Via Gregorčič) è aperta il lunedì dalle ore 17 alle 18 e il mercoledì 
e giovedì dalle ore 16.30 alle 19. La biblioteca è aperta a tutta 
la cittadinanza. Nuovi arrivi!!!

SALA DI LETTURA E BAR SOCIALE
Apertura da lunedì a venerdì dalle ore 16.30 alle 20.30 (Palazzo 
Besenghi). Sono disponibili i principali periodici e quotidiani.

MANIFESTAZIONI CULTURALI
Sabato 15 maggio, ore 20.30. Casa di Cultura - Isola 
CONCERTO DI PRIMAVERA
Manifestazione corale tradizionale con la partecipazione dei 
gruppi:
Coro EL VAJO di Chiampo (Vicenza), Coro VOCI DEL FRIULI di 
Pozzuolo del Friuli (Udine), Gruppo vocale ANSIBS di Ronchi dei 
Legionari e Coro HALIAETUM di Isola. Organizzazione: Comunità 
degli Italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi” di Isola. Ingresso 
libero

Venerdì 28 maggio, ore 20, Casa di Cultura - Isola 
“VA PIRAN...”
lavoro teatrale di Ruggero Paghi e Luisella Ravalico 
Rappresentazione del Gruppo filodrammatico della Comunità 
degli Italiani “Giuseppe Tartini” di Pirano. Regia di Ruggero 
Paghi e Marino Maurel.
Cento anni di storia in cento minuti... la narrazione inizia alla fine 
del 1800 per arrivare ai giorni nostri: si mettono in luce i 
personaggi piranesi più caratteristici, le situazioni più comiche, ma 
anche i momenti tristi vissuti dalla cittadina e dalla sua gente. 
Organizzazione: Comunità degli Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” - Isola. Ingresso libero.

TOURNÉE 
Sabato 22 maggio
Concerto del Coro HALIAETUM della Comunità degli Italiani 
“Pasquale Besenghi degli Ughi” di Isola, diretto dal Maestro 
Claudio Strudthoff, a Sassoferrato (Ancona - Italia).

Lunedì 24 maggio, ore 19. sede della CI di Pirano
Presentazione delle pubblicazioni della Comunità Autogestita della 
Nazionalità Italiana di Isola: "ISOLA”, ristampa parziale del volume 
“Isola e i suoi statuti” di Luigi Morteani curata dalla Redazione 
del foglio “Il Mandracchio” e “ISOLA IN 200 CARTOLINE, curato 
da Silvano Sau in collaborazione con la medesima redazione.

Venerdì 28 e sabato 29 maggio
Partecipazione della squadra di calcetto della CI “Pasquale 
Besenghi degli Ughi” al Torneo 
di San Servolo organizzato dalla 
Comunità degli Italiani Francesco 
Papo di Buie.

Domenica 30 maggio
Concerto del Coro HALIAETUM 
della CI “P. Besenghi degli 
Ughi” all’Abbazia di Rosazzo 
(Ud).________________
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Matična knjižnica Izola 
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO
Z deževnim mesecem aprilom smo na našem oddelku zaključili z urami pravljic, ki 

so trajale vse od oktobra.
Da pa se nam ne bi tožilo po naših najmlajših bralcih in ker se tudi oni ne bi radi 
poslovili, smo za mesec maj namesto pravljičnih ur pripravili zanimiva srečanja z 
ustvarjalnimi ljudmi iz našega okolja.
Tako so nas 4. maja obiskali ljudski godec Vekoslav Batista ter njegova vnuka in 

učenca Metka in Vid. Mojster je svoje pripovedovanje začel s spomini na otroštvo, 
ko je kot trileten deček mami iz šivalnega stroja na skrivaj jemal nitke, si jih zatikal 
za zobke in nanje brenkal. S šestimi leti je že znal sam pasti krave, molsti, speči 
krompir, koruzo in pastirski kruh. Sam si je izdelal prva glasbila in nanja igral. 
Harfico, na katero je zaigrala njegova vnukinja Metka in zraven s čudovito lepim 
glasom zapela eno najstarejših slovenskih pesmi "Ena ptička priletela", si je sam 
izmislil in je tako edinstveno glasbilo. Kot otrok je to svoje glasbilo poimenoval 
"godalo". Kasneje mu je izobražen stric duhovnik povedal, daje instrument podoben 
harfi in tako je dobilo svoje ime "harfica". Tudi dvojno piščal, s katero je dedek 
spremljal vnukinjo, je sam izdelal.
O violinskih citrah je mojster povedal, da so glasbilo, kije že davno izumrlo. Nemci, 

ki si violinske citre celo lastijo, nimajo več nobenega godca, ki bi znal igrati nanje. V 
Sloveniji sta poleg njega le še dva ljudska glasbenika, ki znata z lokom iz violinskih 
citer izvabljati mehko zveneče melodije. "Take glasbe nikjer več ne igrajo", je rekel, 
"samo še ta dedek nekako prosi svoje vnuke, naj igrajo." Te citre je treba tudi stalno 
uglaševati, saj je glasbilo, čim ga preneseš v drug kraj, že razglašeno: "Biti moraš 
mojster uglaševanja in to je največja umetnost, a za tistega, ki ima voljo, ni nič težko. 
Vse se da naučiti."
Violinske citre so izpodrinile navadne, akordične citre. Bolj preproste so in nanje se 

z levo roko ubira strune, desna pa služi za brenkanje z naprstnikom in spremljanje. 
Nanje je zaigral pesem "Hribčki ponižajte se, dolince povišajte se", Metka pa je pela 
in zaigrala na harfico. Prisluhnili smo še pesmi "Kje so tiste rožice" in "Nad vasjo je 
čredo pasla". Tokrat je Vekoslav Batista igral na mandolino, vnuk Vid na bas, Metka 
pa je ubirala strune na harfici in zapela s svojim za dekletce presenetljivim glasom. 
Na vprašanje neke mamice, ali so vsi v njegovi družini nadarjeni za glasbo, je 
odgovoril, da nadarjenost ni vse: "Potrebno je imeti voljo in veselje do glasbe. Ce 
starši želijo, da bodo otroci muzicirali, je najvažnejše, kako bodo otroka pripravili na 
to, da bo glasbo vzljubil, da bo začutil lepoto glasbe." "Včasih je bila glasba del 
življenja. Moja mama je zelo rada pela in je to prenesla name. V meni stalno poje 
pesem, stalno je prisotna želja po muziciranju. Pa tudi v mali šoli bi morali otroke 
vzpodbujati, da si sami izdelajo glasbila in nanja igrajo."
Mislim, da smo vsi prisotni začutili, kako skrivnostno lepa je naša ljudska glasba in 
kako blago deluje na dušo in srce ter odnesli s seboj domov dragocene spomine. 
Naslednji torek pa se veselimo srečanja s pisateljem Milanom Petkom, avtorjem 
knjige za oztroke "Iz pravljičnega vrta”.

(Špela Pahor)

BORZNO POSREDNIŠKA 
HIŠAd.d.d

BREG 22,1000 LJUBLJANA, SLOVENIJA, TEL 0 61/125 80 74, 125 20 10

Trgovanje v znamenju pidov
Slovenski borzni indeks se do srede ni bistveno spreminjal ter se ohranil v območju 
okoli 1.800 indeksnih točk. V preteklem tednu je bilo dogajanje na Ljubljanski borzi 
torej relativno umirjeno, izjemo pa so predstavljale delnice pooblaščenih 
investicijskih družb (pidov). Vzroke lahko iščemo v dejstvu, da je država končno 
našla del premoženja, s katerim bo zapolnila privatizacijsko vrzel.
V borznih kotacijah A in B se tečaji niso bistveno spremenili. Delnica Droge je bila 

v tem tednu vseskozi nad ceno 33.000 tolarjev. Tudi delnice Luke Koper, 
Intereurope ter Istrabenza so bile na stabilnih nivojih, promet pa je bil relativno 
skromen. Delnice Emone obale Koper so sicer porasle do 2.203 tolarjev, vendar so 
sc tečaji nato nekoliko umirili. Izjemo je predstavljala le delnica Mercatorja, ki se še 
vedno giblje v pozitivni smeri, družba pa je tudi objavila lanskoletne rezultate.
Na prostem trgu je bilo največ trgovanja opravljenega z delnicami pidov. Ob 

velikem prometu so porasle predvsem delnice praznega ter polpraznih pidov. 
Dnevni skoki cen so nekajkrat krepko presegli 10% cene, v torek pa je prišlo do 
manjše korekcije tečajev. Vendar so korekcije ob tako hitri rasti vedno prisoten 
pojav. Najbolj je porasla delnica Zlate monete 2, v kateri so le lastninski certifikati. 
Cena je v določenem trenutku dosegla 288 tolarjev, s čimer je prehitela nekatere 
polprazne pide. Večje spremembe pri cenah pidov lahko pričakujemo takrat, ko bo 
vlada natančneje predstavila predlog o prvem pokojninskem stebru ter podrobneje 
opredelila dejansko vrednost certifikatske delnice za posameznega delničarja. 
Možnost dodatnega pokojninskega zavarovanja je sicer privlačna, vendar bo vse 
odvisno od dejanskih pogojev rentnega varčevanja.

Daniel Viljevac

BORZA 
ZNANJA 
IZOLA 
MATIČNA 
KNJIŽNICA 
IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, telefon: 066/647 530 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

Borza znanja je informacijsko središče, kjer je mogoče ponuditi ali dobiti 
najrazličnejše oblike znanja. Posredovanje podatkov je brezplačno.

V petek 14.5.1999 se družini Borz znanja pridružuje nova, zdaj že šesta Borza 
znanja v Sloveniji. Tako bomo lahko poleg izolske, ljubljanske, mariborske, 
novomeške in slovenjegraške Borze znanja spremljali tudi najnovejšo, v Murski 
Soboti. Želimo ji srečno pot

V izolski Borzi znanja vabimo k sodelovanju:
* ljubiteljske glasbenike, ki znajo igrati na klavir ali citre
* inštruktoije poslovne matematike
* poznavalce receptur za pripravo eteričnih olj in parfumov, ter vzgoje rastlin, ki 
so za to potrebne
* vse tiste, ki imajo povedati kakršnokoli zanimivost v zvezi z ladjo REX
* svetovalce za različne tehnike masaže, nego, kozmetiko in ličenje
* inštruktoije PORTUGALSKEGA ali ŠPANSKEGA jezika

Naši člani pa vam med drugim ponujajo:
* inštrukcije tujih jezikov, pomoč pri prevajanju in možnost konverzacije
* nasvete pri pripravi bolj zdrave hrane
* znanje šivanja in krojenja, pletenja, vezenja, kvačkanja in izdelave gobelinov
* pomoč, nasvete pri manjših hišnih popravilih
* znanje fotografiranja

Če imate kakršnokoli znanje, ki bi ga želeli posredovati naprej ali pa 
taka znanja iščete pokličite izolsko Borzo znanja ali pa nam pošljite 
e-mail ( ime in priimek, telefonska številka, čas dosegljivosti ) in vas 
bomo poklicali mi.

Izola je bila in bo veselo mesto, še najbolj veselo pa je takrat, ko se zabava 
zgodi spontano, skoraj nekoliko nepričakovano, v domači gostilni pri 
Frediju v Ljubljanski ulici se takšne nenapovedane zabave dogajajo kar 
pogostoma, skoraj enako pogosto pa sosedje pokličejo k intervenciji 
policaje, ki posežejo v zabavo in zbrane pošljejo domov. Toda, partizan se 
nikoli ne umakne, in tudi veseljaki se ne dajo kar tako. Tako - le jih je pred 
dnevi zabaval Otavio Brajko, ki je raztegnil meh, da je pihalo na vse 
strani, fantje so bili veseli in sosedje so menda preživeli. To je Izola.

LETO REKORDOV
v petek, 14. maja 1999, bomo na centralni peščeni plaži v Portorožu 

poskušali zgraditi največjo peščeno steklenico Coca - Cole.
To je že peti dogodek v vseslovenski akciji "Leto rekordov".

Vabimo vas, da si zadnje centimetre gradnje steklenice ogledate v živo po 
17. uri. Napovedujejo, da bo steklenica dolga dvajset metrov in visoka 
okoli dva metra, ter bo vsebovala okoli 130 kubičnih metrov mivke. Vidno 
bo 40% površine steklenice.

Coca-Cola Beverages bo 130 kubičnih metrov mivke po dogodku podarila 
portoroški plaži, kot darilo obalnemu turizmu ob začetku kopalne sezone.

BOR Z A
ZNANJ/ Y
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KRIMINALIJE
vplivom alkohola napotili še šest 
drugih voznikov.

KONJ V 
PROMETU

• Potrebujete čekovne 
blankete? >

Policisti so tudi statistiki in vsak teden seštevajo tako-le: tri tatvine, poskus 
ropa, pet kršitev javnega reda in miru, dve prometni nesreči in štiri 
intervencije zaradi družinskih sporov - v povprečju normalno. Seveda je 
takšna statistika manj prijetna za tiste, ki so žrtve in nezanimiva za one, ki jo 
ustvarjajo. Še največ imajo od nje neprizadeti opazovalci, ki prebiramo ta 
policijska poročila. Res, življenje je gledališče v katerem je najbolj dolgčas 
igralcem, zabavajo se opazovalci, vratarji pa preštevajo prodane karte. 
Prejšnji teden niso zaslužili prav dosti.

ZAVOHALA GA JE
Delavka hotela Marina je dečke 
obvestila, da se pri njih nahaja gost, 
ki se ji zaradi obnašanja zdi precej 
sumljiv. Policisti so odšli do 
sumljivega gosta, se pogovorili z 
njim in odkrili, da Z.M. sploh ni to, 
kar naj bi bil , ampak je v resnici 
S.Z. iz ZRJ, ter daje pri njih znan 
kot goljuf. Skupaj s kazensko 
ovadbo so ga odpeljali k 
preiskovalnemu sodniku.

POSEBNA OPERACIJA
Kot da v bolnici nimajo dovolj 
lastnih težav se jih pogosto lotevajo 
še različni nepridipravi, ki kradejo 
denarnice, praznijo torbe in še kaj. 
Neznanec sije prejšnji teden zaželel 
sladoleda in ker je bil hladilnik 
zaklenjen je moral najprej 
premagati ključavnico. Operacija 
»kljuavnica« je bila nedvomno 
uspešna.

DVA NA ENO
B.M. je sporočila, da stajo napadla 
dva mlajša moška. Dečki so ob 
pregledu kraja dogodka ugotovili, 
da je eden od mladeničev skušal 
odpreti njen avto, ko pa je voznica 
pristopila je prišlo do prerivanja \ 
katerem je sodeloval tudi drugi 
mladenič. Končalo pa seje tako, da 
sta mladca zbežala, občanka pa 
prišla na postajo. Dečki so 
junakoma za petami.

PIJE KAR TAKO
V zgodnjih jutranjih urah se je 
močno nadelan M.D. zglasil \ 
izolski gostilni in zahteval dodatni' 
okrepčilo, ki pa ga ni dobil. To gaje 
tako razburilo, da se je lotil 
kozarcev, ki so mu bili na dosegu 
roke in ker ga to ni umirilo so 
morali priti na pomoč policisti, ki so 
našli pravo zdravilo za hlajenje. Kot 
termostat bo služil sodnik za 
prekrške.

DOBRO JE PIHNIL
V Levstikovi ulici je voznik 
osebnega avtomobila O. E. vozil / 
dobro pomočjo tekočega sovoznika 
Vozil je tako dobro, da je povzročil 
prometno nesrečo, saj seje zaletel v 
dva parkirana avtomobila, dečkom 
pa napihal toliko, da so ga poslali k 
sodniku za prekrške, kjer ga čaka

dobra »porcija«.
V tolažbo mu bo morda informacija, 
da so policisti samo v prejšnjem tednu 
sodniku za prekrške zaradi vožnje pod

Ne gre za katerega od voznikov, 
ki preverjajo vzdržljivost 
ovinkov ampak za pravega 
konja, ki je brez vednosti 
lastnice odšel na sprehod po 
cesti z Baredov. Seveda je 
spravil v paniko kar nekaj 
avtomobilistov, saj je bil slabo 
seznanjen z osnovnimi 
prometnimi predpisi. K sreči ni 
povzročil prometne nesreče in 
lastnica ga je varno odpeljala 
domov.

Četrtek Petek Sobota Nedelja

P
sončno oblačno sončno oblačno
max.26 max 27 max. 27 max. 28
min.14 min. 16 min.14 min. 16

Banka na domu -
bližnjica

do bančnih storitev

Želite plačati položnice 
ali virmanske naloge?

ffH • Bi hoteli prenesti sredstva 
z enega na drug račun?

• Bi radi naročili 
pokojninske 
odrezke?

Banka

Sedite v svoj najljubši fotelj, izpolnite in podpišite nalog 
Banka na domu, vložite ga v ovojnico ter oddajte v najbližji 
poštni nabiralnik. Poštnina ježe plačana. Nalog in ovojnico 
dobite v poslovalnicah Banke Koper.

Pr U
Povsod je lepo .... DOMA PA NAJLEPŠE! Koper


